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1  Εχίνος: Παρατείνεται για πέντε ημέρες η καραντίνα
Πηγή: ΗΧΩ ΤΩΝ

ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΩΝ
Σελ.: 1 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 85.16 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εχίνος: Παρατείνεται για 
πέντε ημέρες η καραντίνα

Την παράταση για πέντε 
ημέρες της αυστηρής καραντί
νας που έχει επιβληθεί στον 
Εχίνο προκειμένου να 
περιοριστεί η διασπορά του 

κοροναϊού μετά την τοπική έξαρση που 
καταγράφηκε τις τελευταίες ημέρες 
ανακοίνωσε χθες το πρωί η Γενική Γραμμα
τεία Πολιτικής Προστασίας. Η εξέταση των 
επιδημιολογικών δεδομένων έφερε παράτα
ση στην καραντίνα και για ακόμη πέντε 
μέρες ο Εχίνος στην Ξάνθη θα παραμείνει 
αποκλεισμένος και οι κάτοικοι σε κατ’ οίκον 
περιορισμό.
Το αυστηρό lockdown, όπως ανακοινώθηκε 
νωρίς το πρωί της Πέμπτης (25.06.2020) θα 
ισχύσει τουλάχιστον έως τις 06:00 το πρωί 
της 30ης Ιουνίου. Σύμφωνα με τον κ. Σπύρο 
Σαπουνά, προϊστάμενο της Διεύθυνσης Ετοι
μότητας και Απόκρισης του ΕΟΔΥ, η μεγάλη 
συρροή κρουσμάτων που διαπιστώθηκε από 
τις αρχές του μήνα στην Ξάνθη εντοπίστηκε 
κυρίως στα ορεινά χωριά και λιγότερο στην 
πόλη της Ξάνθης.
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1  Αλλαγές στην ολοήμερη λειτουργία νοσοκομείων
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 246.64 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αλλαγές στην ολοήμερη λειτουργία νοσοκομείων
Νέους όρους στις αμοιβές του προ
σωπικού που απασχολείται για τη 
διενέργεια διαγνωστικών, θερα
πευτικών και επεμβατικών πρά
ξεων, κατά την απογευματινή 
λειτουργία των νοσοκομείων, πε
ριλαμβάνει κοινή απόφαση που 
υπογράφουν οι υφυπουργοί Οικο
νομικών Θεόδωρος Σκυλακάκης 
και Υγείας Βασίλης Κοντοζαμάνης. 
Στόχος της παρέμβασης είναι να 
υπάρξουν κίνητρα σε ειδικούς συ
γκεκριμένων ειδικοτήτων να συμ
μετέχουν πιο ενεργά στην ολοή
μερη λειτουργία των νοσοκομείων 
με έμφαση κυρίως στην εξυπηρέ
τηση των ογκολογικών ασθενών. 
Επιπλέον, η ΚΥΑ που δημοσιεύ- 
θηκε σε ΦΕΚ επαναδιατυπώνει τη 
«χωρίς διάκριση» εξυπηρέτηση και 
των ανασφάλιστων ασθενών κατά 
την ολοήμερη λειτουργία των νο
σοκομείων, με τη σχετική δαπάνη 
να βαρύνει τον ΕΟΓΓΥΥ.

Ειδικότερα, όπως αναφέρεται

Νέοι όροι στις αμοιβές 
προσωπικού - «Χωρίς 
διάκριση» εξυπηρέτηση 
και των ανασφάλιστων 
ασθενών, με τη σχετική 
δαπάνη να βαρύνει 
τον ΕΟΠΥΥ.

στην ΚΥΑ, «παραπομπές από πρω
ινά ιατρεία για τη διενέργεια των 
διαγνωστικών, θεραπευτικών και 
επεμβατικών πράξεων κατά την 
απογευματινή λειτουργία του νο
σοκομείου πραγματοποιούνται 
χωρίς διάκριση για ανασφάλι
στους ασθενείς. Η κάλυψη της 
σχετικής δαπάνης γίνεται από τον 
ΕΟΠΥΥ».

Η ΚΥΑ αλλάζει την κατανομή 
των εσόδων από την ολοήμερη 
λειτουργία των νοσοκομείων σε

γιατρούς και άλλους επαγγελματί- 
ες υγείας και στο νοσοκομείο, με 
αύξηση στα έσοδα για το νοσοκο
μείο και αύξηση στις αμοιβές των 
ακτινοφυσικών και των τεχνολό
γων. Ενδεικτικά, για τα ακτινοθε- 
ραπευτικά εργαστήρια αυξάνει το 
ποσοστό που παρακρατείται από 
τα νοσοκομεία από 50% σε 60%, 
ενώ το υπόλοιπο 40% κατανέμε- 
ται στον γιατρό που διενεργεί την 
πράξη (45%), στον συμμετέχο- 
ντα ακτινοφυσικό/φυσικό ιατρι
κής (25%) και το λοιπό τεχνολο
γικό παράίατρικό προσωπικό που 
απασχολείται ενεργά εντός των 
θαλάμων του εργαστηρίου κατά 
την ολοήμερη λειτουργία του νο
σοκομείου (30%).

Επιπλέον, προβλέπεται και 
αύξηση της ωριαίας αμοιβής του 
νοσηλευτικού, διοικητικού και 
λοιπού προσωπικού που υποστη
ρίζει την απογευματινή λειτουρ
γία ιατρείων, εργαστηρίων και

χειρουργείων. Οπως αναφέρεται 
στην ΚΥΑ, «το νοσηλευτικό, διοι
κητικό και λοιπό προσωπικό που 
δεν περιλαμβάνεται στις ανωτέ
ρω αναφερόμενες κατηγορίες και 
απασχολείται στην κατά πέραν 
του τακτικού ωραρίου λειτουρ
γία του νοσοκομείου, με βάση το 
πρόγραμμα που καταρτίζει η δι
οίκηση κάθε νοσοκομείου στην 
ολοήμερη λειτουργία, αμείβεται 
με δέκα ευρώ έκαστος, ανά ώρα 
απασχόλησης μετά το τακτικό του 
ωράριο». Υπενθυμίζεται ότι η σχε
τική αμοιβή ήταν έως τώρα τα 8 
ευρώ. Τέλος, ορίζεται ότι το σύνο
λο των χειρουργικών επεμβάσεων 
και άλλων επεμβατικών πράξεων, 
που διενεργούνται πέραν του τα
κτικού ωραρίου, δεν επιτρέπεται 
ανά μήνα να υπερβαίνει το αντί
στοιχο του τακτικού ωραρίου. Το 
ίδιο προβλέπεται και για τις εργα
στηριακές πράξεις και εξετάσεις.

Π. ΜΠ.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΚΟΡΟΝΟΪΟΣ: ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟ Π.Ο.Υ. ΓΙΑ
ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΣΕ ΣΥΣΚΕΥΕΣ ΟΞΥΓΟΝΟΥ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 1737.24 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΡΟΝΟΪΟΣ ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟ Π.Ο.Υ. ΓΙΑ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΣΕ ΣΥΣΚΕΥΕΣ ΟΞΥΓΟΝΟΥ ► ςελ. μ



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΚΟΡΟΝΟΪΟΣ: ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟ Π.Ο.Υ. ΓΙΑ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΣΕ ΣΥΣΚΕΥΕΣ
ΟΞΥΓΟΝΟΥ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

ΕΛΛΑΔΑ
ΑΝΟΙΓΟΥΝ ΤΗΝ 1 η ΙΟΥΛΙΟΥ ΓΙΑ ΠΤΗΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ

Τεστ από Χαρδαλιά 
σε 18 αεροδρόμια

παράζ» επισκέψεων 
και στα 18 αεροδρό
μια της χώρας που 

ανοίγουν από την 1η Ιουλίου για 
ιις πτήσεις εξωτερικού ξεκινά αρχής 
γενομένης από σήμερα και για τέσ
σερις ημέρες ο υφυπουργός Πολιτι
κής Προστασίας, Νίκος Χαρδαλιάς. 
Ο κρατικός μηχανισμός βρίσκεται 
σε πλήρη κινητοποίηση εν όψει του 
μεγαλύτερου ανοίγματος του τουρι
σμού, με στόχο την έγκαιρη απομό
νωση των εισαγόμενων κρουσμάτων. 
Ηδη το πρώτο «τεστ» από το άνοιγμα 
πτήσεων από τις 15 Ιουνίου βαίνει 
καλώς, καθώς ο ρυθμός εισαγωγής 
περιστατικών κορονοϊού είναι ελεγ
χόμενος. Χθες από το σύνολο των 13 
νέων επιβεβαιωμένων κρουσμάτων 
τα πέντε αφορούν σε ταξιδιώτες, οι 
τρεις από πτήσεις και δύο από τον 
Προμαχώνα.

Συσκέψεις
Σύμφωνα με ανακοίνωση της Γενι
κής Γραμματείας Πολιτικής Προστα
σίας, σε συνέχεια της επιτυχημένης 
έναρξης των πτήσεων εξωτερικού 
προς το Αεροδρόμιο «Μακεδονία» 
της Θεσσαλονίκης, ο κ. Χαρδαλιάς 
θα επισκεφθεί και θα συντονίσει τις 
προετοιμασίες που ήδη γίνονται στα 
περιφερειακά αεροδρόμια της χώ
ρας, ενώ επίσης θα έχει συσκέψεις 
με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς 
(ΥΠΑ, Φορείς Διαχείρισης Αεροδρομί
ων, Στελέχη των Ε.Δ., της ΕΛ.ΑΣ. και

□
 ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

mgeorganta@e-typos.com

του ΠΣ), για τον καλύτερο συντονισμό 
της εφαρμογής των μέτρων και πρω
τοκόλλων ασφαλούς λειτουργίας των 
αεροδρομίων. Επίσης, θα συναντηθεί 
και με τους εκπροσώπους των ΟΤΑ α’ 
και β’ βαθμού της κάθε περιοχής.

Σημειώνεται ότι για όλα τα αε
ροδρόμια της χώρας που ανοίγουν 
την 1 η Ιουλίου την ευθύνη θα έχει η 
ΓΓΠΠ και θα υπάρχουν υγειονομικά 
κλιμάκια με στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων, υπό την εποπτεία του 
υφυπουργείου Πολιτικής Προστασί
ας, με τη συνδρομή του Π.Σ. και της 
ΕΛ.ΑΣ., καθώς και τη συνεργασία 
του ΓΕΕΘΑ, για τη διενέργεια δειγ
ματοληπτικών ελέγχων για Covid-19 
στους επιβάτες που αναμένονται από 
πτήσεις του εξωτερικού.

Ο υφυπουργός Πολιτικής Προστα
σίας θα βρεθεί σήμερα σε Ζάκυνθο, 
Κεφαλλονιά, Κέρκυρα, Ιωάννινα και 
Καλαμάτα. Τπν ίδια στιγμή, εξαιρετι
κά ευάλωτη παραμένει η περιοχή της 
Ξάνθης, που εξακολουθεί να «δίνει»

ΕΣΤΙΕΣ

Τρία κρούσματα x0es 
στην Ξάνθη. Παρατάθηκε 
η καραντίνα στον Εχίνο. 
Ελέγχεται η εστία στην 

Παραμυθιά

κρούσματα, παρότι είναι εμφανές από 
τις τελευταίες ημέρες ότι εκτονώνεται 
το επιδημιολογικό «βάρος» της περιο
χής. Από τα 13 χθεσινά νέα κρούσμα
τα που ανακοινώθηκαν επίσημα από 
τον ΕΟΔΥ τα τρία προέρχονται από 
την Ξάνθη. Επιπλέον, ένα προέρχεται 
από τη Ροδόπη, που επίσης αποτελεί 
εστία... ανησυχίας των ειδικών. Υπεν
θυμίζεται ότι σχεδόν οι μισοί νοση
λευόμενοι ασθενείς στα νοσοκομεία 
με Covid-19 συγκεντρώνονται στην 
Αλεξανδρούπολη, γεγονός ενδεικτικό 
του έντονου φορτίου στη Θράκη.

Υπό αυτά τα δεδομένα, παρατάθη
κε μέχρι την Τρίτη 30 Ιουνίου η καρα
ντίνα στον Εχίνο του δήμου Μύκης, 
με στόχο πάντα την προστασία των 
κατοίκων από την εξάπλωση του 
Sars-CoV-2.

Στον Κορυδαλλό
Οσον αφορά στις φυλακές Κορυδαλ
λού, η γενική γραμματεία αντεγκλη- 
ματικής πολιτικής ανακοίνωσε ότι 
εξετάστηκαν συνολικά 198 δείγματα 
ανίχνευσης κορονοϊού από σχετιζόμε- 
να με το περιστατικό άτομα (κρατού
μενοι, σωφρονιστικοί υπάλληλοι), τα 
αποτελέσματα των οποίων είναι όλα 
αρνητικά.

Οι έλεγχοι πραγματοποιήθηκαν 
μετά τον «συναγερμό» για 33χρονο 
αλλοδαπό κρατούμενο που βρέθηκε 
«οριακά θετικός» σε τεστ για κορονο- 
ϊό, ωστόσο οι δύο επόμενοι έλεγχοί 
του αποδείχθηκαν αρνητικοί. Η «μίνι» 
συρροή στην Παραμυθιά Θεσπρωτίας 
που επίσης βρίσκεται στο επίκεντρο 
της προσοχής των λοιμωξιολόγων τις 
τελευταίες ημέρες φαίνεται πως με τη 
σειρά της ελέγχεται.

Ενα κρούσμα στην περιοχή αυτή 
καταγράφηκε στη χθεσινή επιδη- 
μιολογική έκθεση του ΕΟΔΥ. Η κα
τανομή και των 13 χθεσινών νέων 
περιστατικών έχει ως εξής: Ενα στην 
Παραμυθιά, ένα στη Σύρο, ένα στην 
Καστοριά, ένα στην Πέλλα, ένα στη 
Ροδόπη, τρία στην Ξάνθη και πέντε 
εισαγόμενα.

Στη χθεσινή μέρα καταγράφηκε 
ένας επιπλέον θάνατος - ο οποίος 
έγινε γνωστός το βράδυ της Τετάρτης 
- με τον συνολικό αριθμό όσων έχα
σαν τη ζωή τους από την Covid-19 
να ανέρχονται σε 191. ■

Η ΜΑΧΗ 
ΜΕ ΤΟΝ 

ΚΟΡΟΝΟΪΟ

13
νέα

κρούσματα

3.321
ο συνολικός 
αριθμός των 
κρουσμάτων

► ► Π.Ο.Υ.: ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΓΙΑ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΣΕ ΣΥΣΚΕΥΕΣ

Ενα εκατομμύριο κρούσματα
ΕΝΑ εκατομμύριο νέα κρούσματα 
κορονοϊού την τελευταία εβδομάδα 
καταγράφηκαν σε όλο τον πλανή
τη, έξι μήνες αφότου εμφανίστη
καν οι πρώτοι ασθενείς στην Κίνα. 
Ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας 
προειδοποιεί για ελλείψεις συ
μπυκνωτών οξυγόνου -αναγκαίοι 
για την υποστήριξη της αναπνοής 
ασθενών με Covid-19- και τονίζει 
ότι δεν επαρκούν για την αυξημένη 
ζήτηση που υπάρχει. Ηδη ο Οργανι
σμός έχει αγοράσει περίπου 14.000 
συμπυκνωτές οξυγόνου από κατα
σκευαστές και σχεδιάζει να τους 
στείλει σε 120 χώρες τις ερχόμε
νες εβδομάδες. Αλλοι 1 70.000 
συμπυκνωτές -αξίας περίπου 100 
εκατομμυρίων δολαρίων- θα είναι 
πιθανότατα διαθέσιμοι τους επόμε
νους έξι μήνες.

Ο ιός παρουσίασε ύφεση τον 
Μάιο στις ΗΠΑ, ωστόσο τις τελευ

ταίες δύο εβδομάδες καταγράφεται 
έξαρση σε αρκετές πολιτείες. Την 
Τετάρτη είχαμε τον χειρότερο απο
λογισμό από το τέλος Απριλίου, με 
σχεδόν 36.000 θετικά τεστ σε 24 
ώρες. Η Νέα Υόρκη, έπειτα από 100 
ημέρες καραντίνας, βρίσκεται από 
τη Δευτέρα σε διαδικασία επανεκ
κίνησης της οικονομίας της με τη 
λειτουργία εστιατορίων, μπαρ, κομ
μωτηρίων και παιδικών χαρών.

Σε μια προσπάθεια να διαφυλά
ξουν τις θυσίες που έχουν κάνει οι 
πολίτες, οι κυβερνήτες της Νέας 
Υόρκης, του Νιου Τζέρσεϊ και του 
Κονέκτικατ ανακοίνωσαν πως θα 
υποχρεώνουν τους επισκέπτες που 
προέρχονται από περιοχές των ΗΠΑ 
όπου η πανδημία του νέου κορο- 
νοϊού επιταχύνεται να μπαίνουν σε 
καραντίνα 14 ημερών.

Οι πολιτείες στις οποίες η κατά
σταση βρίσκεται «στο κόκκινο» είναι
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1  ΚΟΡΟΝΟΪΟΣ: ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟ Π.Ο.Υ. ΓΙΑ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΣΕ ΣΥΣΚΕΥΕΣ
ΟΞΥΓΟΝΟΥ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

734 1.851 1
θεωρούνται είναι σχετιζόμενα νέος

σχετιζόμενα με ταξίδι με ήδη γνωστό θάνατος
από το εξωτερικό κρούσμα

191 9 119
οι θάνατοι ασθενείς ασθενείς
συνολικά νοσηλεύονται έχουν εξέλθει
μέχρι χθες διασωληνωμένοι από τις ΜΕΘ

ΟΞΥΓΟΝΟΥ

κορονοΐού σε μια εβδομάδα
η Αλαμπάμα, το Αρκάνσας, η Αριζό- 
να, η Φλόριντα, η Βόρεια Καρολίνα, 
η Νότια Καρολίνα, η Ουάσιγκτον, 
η Γιούτα και το Τέξας. Οι περιοχές 
θα καθορίζονται από τους δείκτες 
δημόσιας υγείας και θα επανεξετά
ζονται σε εβδομαδιαία βάση.

Ο Πομπέο
Εν τω μεταξύ, ο Αμερικανός υπουρ
γός Εξωτερικών Μάικ Πομπέο δή
λωσε χθες πως η Ουάσιγκτον συ
νεργάζεται με χώρες της Ευρώπης 
και άλλων ηπείρων για την ασφαλή 
επανέναρξη των ταξιδιών. Η δήλω
σή του σχετίζεται με τις αποκαλύ
ψεις των New York Times για προ
σχέδιο της Ε.Ε. που αναφέρει ότι 
από την 1 η Ιουλίου που ανοίγουν 
τα ευρωπαϊκά σύνορα δεν θα γίνο
νται δεκτοί ταξιδιώτες από τις ΗΠΑ 
λόγω αυξανόμενων κρουσμάτων.

Εξαιρετικά ανησυχητικές είναι

οι προβλέψεις για την πορεία της 
πανδημίας στη Λατινική Αμερική. 
Ερευνητές ανακοίνωσαν χθες πως 
ο απολογισμός των θανάτων ανα
μένεται να φτάσει τις 388.300 ως 
τον Οκτώβριο, με τη Βραζιλία και 
το Μεξικό να μετρούν σχεδόν τα 
δύο τρίτα των θανάτων.

Ο Μαρκ Ράιαν, επικεφαλής εκτά
κτων καταστάσεων του ΠΟΥ, δήλω
σε ότι πολλές χώρες της Λατινικής 
Αμερικής βίωσαν αύξηση 25-50% 
στα κρούσματα την τελευταία εβδο
μάδα, σημειώνοντας πως ακόμη η 
πανδημία δεν έχει κορυφωθεί στην 
ήπειρο. Η περιοχή έχει αναχθεί σε 
νέα εστία της COVID-19, με τους 
θανάτους αυτή την εβδομάδα 
να ξεπερνούν τις 100.000 και τα 
κρούσματα να τριπλασιάζονται από 
690.000 πριν ένα μήνα στα 2 εκα
τομμύρια.

ΑΘΗΝΑ ΣΟΥΤΖΟΥ 36.000 νέα κρούσματα είχαν οι ΗΠΑ την Τετάρτη.

► ► ΤΕΛΟΣ ΣΤΗΝ ΑΝΑΜΟΝΗ

Ακτινοθεραπείες στα 
δημόσια νοσοκομεία 
και το απόγευμα
ΚΑΤΑ ένα μήνα αναμένεται να μειωθεί η αναμονή 
για ακτινοθεραπεία στα δημόσια νοσοκομεία -περί
που τρεις μήνες είναι σήμερα στην Αττική- μετά από 
Κοινή Υπουργική Απόφαση που ανοίγει το δρόμο 
για ολοήμερη λειτουργία των ακτινοθεραπευτικών 
τμημάτων στο ΕΣΥ.

Η απόφαση που δημοσιεύθηκε στην Εφημερίδα 
της Κυβερνήσεως και την οποία υπογράφουν οι 
υφυπουργοί Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης, και 
Οικονομικών, Θεόδωρος Σκυλακάκης, καθορίζει 
λεπτομερώς το θεσμικό πλαίσιο για τους επαγγελ- 
ματίες υγείας που σχετίζονται με απεικονιστικές 
εξετάσεις και ακτινοθεραπείες, και προβλέπει διεύ
ρυνση λειτουργίας, πέραν του πρωινού ωραρίου, 8 
το πρωί με 3 το μεσημέρι, των τμημάτων αυτών.

Σύμφωνα με τον αντιπρόεδρο της Ελληνικής 
Εταιρείας Ακτινοθεραπευτικής Ογκολογίας (ΕΕΑΟ) 
-που είχε ως πάγιο αίτημά της την ολοήμερη λει
τουργία των ακτινοθεραπευτικών μηχανημάτων- 
Γιώργο Π ισσάκα, η νέα απόφαση σε πρώτη φάση 
θα αυξήσει κατά 50% τους ασθενείς που εξυπη
ρετούνται στα τμήματα ακτινοθεραπείας. Σταδι
ακά όμως θα λειτουργούν μέχρι τις 9 το βράδυ. 
Στο πλαίσιο αυτό, έχει ζητηθεί από τα νοσοκομεία 
που διαθέτουν ακτινοθεραπευτικά τμήματα να πα
ρουσιάσουν τις δυνατότητές τους για αύξηση του 
προσωπικού, κυρίως τεχνολόγων.

Βήματα
Η ολοήμερη λειτουργία των ακτινοθεραπευτικών 
κέντρων είναι ένα από τα βήματα που γίνονται 
στην κατεύθυνση βελτίωσης της παθογένειας του 
τομέα της ακτινοθεραπείας στη χώρα μας. Με την 
αύξηση του αριθμού των μηχανημάτων, εκτιμάται 
ότι θα αλλάξει εντελώς το ακτινοθεραπευτικά... 
τοπίο στη χώρα μας.

Το πρώτο βήμα έγινε χάρη στα ΕΣΠΑ και τις δω
ρεές που έγιναν την τελευταία 5ετία (με κυρίαρχη 
την δωρεά από το Ιδρυμα Σταύρος Νιάρχος), με 
αποτέλεσμα τα 2/3 του εξοπλισμού του δημόσιου 
τομέα να είναι τελευταίας τεχνολογίας.

Επόμενος «σταθμός» που θεωρείται ότι θα εξα
λείψει πλήρως τις αναμονές και θα εκσυγχρονίσει 
την ακτινοθεραπεία είναι η αύξηση του αριθμού των 
μηχανημάτων. Συνολικά σε όλη την Ελλάδα είναι 50. 
Από αυτά τα 32 είναι στον δημόσιο τομέα και τα 18 
στον ιδιωτικό. Χρειάζονται, όμως, ακόμη 20 μηχα
νήματα για να καλυφθεί ο πληθυσμός της Ελλάδας. 
Στο υπουργείο Υγείας έχει κατατεθεί συγκεκριμένη 
πρόταση και προμελέτες και για την αντικατάσταση 
των λίγων πλέον παλαιών μηχανημάτων αλλά και 
για τη δημιουργία νέων ακτινοθεραπευτικών κέ
ντρων στην περιφέρεια που θα αποσυμπιέσουν λίγο 
την Αθήνα αφού αυτή τη στιγμή και χάρη στο οδικό 
δίκτυο πάρα πολύς κόσμος καταφεύγει στην Αθήνα. 
«Ετσι λοιπόν στόχος είναι οι ασθενείς να μπορούν 
να βρουν ακτινοθεραπευτικά τμήμα σε απόσταση 
έως 100 χιλιομέτρων από τον τόπο κατοικίας τους 
(ιδανικά θα θέλαμε σε χρονική απόσταση μίας ώρας). 
Με βάση αυτή τη σκέψη προτάθηκαν νέα κέντρα 
στη Λαμία, στην Τρίπολη, ένα κέντρο μεταξύ Αλε
ξανδρούπολης και Θεσσαλονίκης, η εγκατάσταση 
2 ακόμη μηχανημάτων στην Κρήτη και τη Ρόδο (με 
δημιουργία ενός μεγάλου ξενώνα φιλοξενίας για 
τους ασθενείς που θα έρχονται από τα άλλα νησιά)», 
εξηγεί ο κ. Πισσάκας.

ΜΑΡΙΑ- ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
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1  Ο Σάμιουελ πέθανε καθώς δεν είχε... παραπεμπτικό
στα επείγοντα

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 20-21 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 598.84 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Σάμιουελ 
πέθανε καθώς 
δεν είχε... 
παραπεμπτικό 
στα επείγοντα

0 31χρονος από την Γκάνα 
ξεψύχησε στο ΚΥΤ της Σάμου 
έπειτα από επιληπτικό 
επεισόδιο και αφού 
προσπάθησε να επισκεφτεί 
το νοσοκομείο · Είχε 
νοσηλευτεί και παλαιότερα με 
αντίστοιχα συμπτώματα και 
του είχαν κλείσει ραντεβού με 
ψυχολόγο, αφού δεν υπάρχουν 
νευρολόγοι ή έστω ψυχίατροι 
• Σήμερα αναμένεται 
η κατάθεση σχετικής 
μηνυτήριας αναφοράς 
κατά παντός υπευθύνου
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1  Ο Σάμιουελ πέθανε καθώς δεν είχε... παραπεμπτικό στα επείγοντα
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

►Του ΓΙΩΡΓΟΥ ΠΑΓΟΥΔΗ

ύμα των ελλείψεων του ΕΣΥ στη 
Σάμο, αλλά και της γενικότερης 
απαξίωσης της ζωής των αιτού- 
ντων άσυλο, έπεσε ένας νέος άν
θρωπος στο ΚΥΤ του νησιού που 
πέθανε πιθανότατα από ασφυξία 
λόγω επιληπτικού επεισοδίου.

Σε ηλικία μόλις 31 ετών ο Σάμι- 
ουελ Αντγουί από την Γκάνα την 
Τρίτη το πρωί βρέθηκε νεκρός 
στη σκηνή όπου διέμενε στον 
καταυλισμό που έχει σχηματιστεί 
γύρω από το ΚΥΤ και ενώ μόλις 
λίγες ώρες πριν είχε αναζητήσει 
ιατρική φροντίδα που ποτέ δεν 
έλαβε.

Ο -νεκρός πλέον- δίχρονος, 
συνοδευόμενος από τον αδελφό 
του και λίγες ώρες πριν αφήσει 
την τελευταία του πνοή, έφτασε 
μέχρι την πύλη του νοσοκομεί

ου, εκεί όπου, σύμφωνα με τη 
μαρτυρία του δεύτερου, ο νυ
χτερινός φύλακας τηλεφώνησε 
στα επείγοντα και στη συνέχεια 
τους απαγόρευσε την είσοδο, 
μεταφέροντάς τους τη σύσταση 
του γιατρού που είχε βάρδια να 
επανέλθει το πρωί εφοδιασμένος 
με παραπεμπτικό.

Μόνο που παραπεμπτικά σε 
πρόσφυγες δεν εκδίδονται. Αυτό 
που συμβαίνει είναι να τοποθε
τούνται τα ονόματα σε μία λίστα, 
με τους πρόσφυγες και μετανά1 
στες να περιμένουν ακόμα και 
εβδομάδες μέχρι να επισκεφτούν 
τον γιατρό της ειδικότητας που 
χρειάζονται, αν δεν κινδυνεύει 
άμεσα η ζωή τους. Η ζωή όμως 
του Σάμιουελ όντως κινδύνευε 
- και αποδείχθηκε με τον πλέον 
τραγικό τρόπο.

Ο Σάμιουελ από τον Φεβρουά

ριο μέχρι και την Τρίτη τα ξημε
ρώματα παραπονιόταν για δυνα
τούς πονοκεφάλους που δεν τον 
άφηναν σε ησυχία. Ο αδελφός του 
κάνει λόγο για συχνά επιληπτικά 
επεισόδια, εξαιτίας των οποίων 
είχε εισαχθεί στο νοσοκομείο του 
νησιού τον περασμένο Φεβρου
άριο, αλλά το μόνο που πέτυχε 
ήταν να του κλείσουν ραντεβού 
με... ψυχολόγο, αντί για νευρολό
γο ή έστω ψυχίατρο, ειδικότητες 
όμως που απουσιάζουν από το 
συγκεκριμένο νοσοκομείο.

Ετσι ο ίδιος, απογοητευμένος, 
αποφάσισε να μη δώσει το «πα
ρών» στο ραντεβού με τον ψυχο
λόγο μιας και το πρόβλημά του 
δεν έχρηζε... ψυχολογικής υπο
στήριξης.

Από εκεί και πέρα οι προσπά- 
θειές του για νοσηλεία σκόντα- 
φταν είτε στη γραφειοκρατία του

ΚΥΤ είτε στον «άτυπο κανόνα» 
που, όπως λέγεται από αλληλέγ
γυους πολίτες, έχει επιβληθεί και 
σύμφωνα με αυτόν τα ιατρικά 
ραντεβού κλείνονται σε αναλογία 
έξι προς ένα ανάμεσα σε ντόπιους 
και πρόσφυγες!

«Ουσιαστικά αυτό δεν ξέ
ρουμε αν ισχύει ή όχι, ούτε αν 
αποτελεί επίσημη οδηγία ή ανε
πίσημη πρακτική. Πάντως για 
τα επείγοντα σίγουρα δεν θα 
έπρεπε να ισχύει» μας είπε φα
νερά σοκαρισμένος ο δικηγόρος 
Δημήτρης Χούλης που ανέλαβε 
την υπόθεση.

Οπως μάλιστα αποκαλύπτει 
ο ίδιος, ο Σάμιουελ λίγες ημέρες 
πριν πεθάνει τον είχε επισκε- 
φτεί, ζητώντας του συμβουλές 
ώστε να καταφέρει να ενταχτεί 
στις ευάλωτες ομάδες πληθυ
σμού και να επισπεύσει την ανα

χώρησή του από το νησί.
Μόλις χθες ο κ. Χούλης, συνο

δευόμενος από τον αδελφό του 
εκλιπόντος, κατέφυγε στον εισαγ
γελέα του νησιού, περιγράφοντας 
αναλυτικά τα γεγονότα όπως τα 
έζησε ο ίδιος και όπως τα περι
γράφει ο μάρτυρας. Πλέον σή
μερα αναμένεται και η κατάθεση 
της σχετικής μηνυτήριας αναφο
ράς κατά παντός υπευθύνου, που 
θα έχει ως συνέπεια να ασκηθούν 
αυτεπάγγελτα και οι ανάλογες 
διώξεις σε όσους ο εισαγγελέας 
θεωρήσει υπεύθυνους για τον θά
νατο ενός νέου ανθρώπου.

Να σημειωθεί ότι τα αίτια του 
θανάτου θα προσδιοριστούν από 
ιατροδικαστή που αναμένεται 
στο νησί τις αμέσως επόμενες 
μέρες, πιθανότατα από χη Μυτι
λήνη, μιας και ούτε αυτή η ειδικό
τητα υπάρχει στη Σάμο.
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1  Αναγκαία η ενσωμάτωση των ΤΟΜΥ στο ΕΣΥ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 320.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΔΡΕΑΣ ΙΑΝΘΟΣ:

Αναγκαία η ενσωμάτωση ίων ΤΟΜΥ στο ΕΣΥ
Την ανάγκη mo ενεργού εμπλοκής των 

δημόσιων δομών ΠΦΥ (Κ.Υ., ΤΟΜΥ) στη δια
χείριση του επόμενου κύματος της πανδη
μίας, καθώς και οργανικής ενσωμάτωσης των 
ΤΟΜΥ και του προσωπικού τους στο ΕΣΥ με
τά τη λήξη της ευρωπαϊκής χρηματοδότησης, 
τόνισε ο Ανδρέας Ξανθός, κατά την επίσκεψη 
που πραγματοποίησε χθες στην ΤΟΜΥ Κε- 
ραμεικού και στο νοσοκομείο «Αλεξάνδρα».

Ο τέως υπουργός Υγείας, συνοδευόμενος 
από μέλη του Τμήματος Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ, 
συνομίλησε με το προσωπικό της ΤΟΜΥ Κε- 
ραμεικού, που το τελευταίο χρονικό διάστημα 
η λειτουργία της έχει υποβαθμιστεί λόγω της 
αποχώρησης χωρίς αντικατάσταση τριών α
πό τους πέντε υπηρετούντες γιατρούς.

Κατά τη συνάντηση, οι εργαζόμενοι του Κ.Υ. 
Κεραμεικού εξέφρασαν την αγωνία τους για 
την εύρυθμη λειτουργία της συγκεκριμένης 
μονάδας, ειδικά μετά την προσεχή συνταξιο- 
δότηση τριών υπηρετούντων παθολόγων.

i
Μάλιστα, γι’ αυτόν ακριβώς τον λόγο οι κά

τοικοι της περιοχής οργανώνουν συγκέ
ντρωση διαμαρτυρίας την Τρίτη 30 Ιουνίου, 
διεκδικώντας τη συνέχιση της λειτουργίας 
της.

Επίσκεψη του Τμήματος 
Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ 

στην ΤΟΜΥ Κεραμεικού 
και το νοσοκομείο «Αλεξάνδρα»

Υπενθυμίζεται ότι η ΤΟΜΥ Κεραμεικού λει
τουργεί εδώ και δύο χρόνια ως δομή της ΠΦΥ 
και εξυπηρετεί την ευρύτερη περιοχή Πετρα- 
λώνων - Ταύρου - Βοτανικού - Θησείου - Κε- 
ραμεικού παρέχοντας δωρεάν υπηρεσίες Υ
γείας.

Η εξόρμηση των υγειονομικών του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ ολοκληρώθηκε με την επίσκεψη στο νο
σοκομείο «Αλεξάνδρα», όπου περιοδέυσαν σε 
τμήματα του νοσοκομείου και συζήτησαν με

γιατρούς και λοιπό προσωπικό, με το σωμα
τείο εργαζομένων και με τη Διοίκηση για τα 
προβλήματα και τις ανάγκες του νοσοκομεί
ου.

Ο τομεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ δήλωσε ό
τι η συγκυρία της πανδημίας ανέδειξε την α
νεκτίμητη αξία της δημόσιας περίθαλψης και 
την ανάγκη να δρομολογηθεί μια γενναία ε
πένδυση σε ανθρώπινο δυναμικό και υποδο
μές στο ΕΣΥ με ταυτόχρονη μισθολογική και 
εργασιακή αναβάθμιση του προσωπικού του.

Οι επισκέψεις αυτές εντάσσονται στο πλαί
σιο μιας πολιτικής εξόρμησης που πραγμα
τοποιεί αυτή την περίοδο ο ΣΥΡΙΖΑ σε δημό
σιες δομές Υγείας, με στόχο την ενημέρωση 
των εργαζομένων για το πρόγραμμα «Μέ- 
νουμε'Ορθιοι» και τις προτάσεις του ΣΥΡΙΖΑ 
για τη στήριξη και αναβάθμιση του δημόσιου 
συστήματος Υγείας.

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΑΝΤΩΝΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
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1  Καθημερινό φαινόμενο τα «εισαγόμενα» κρούσματα
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 197.02 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑ ΚΑΙ ΤΕΛΩΝΕΙΑ

Καθημερινό φαινόμενο τα «εισαγόμενα» κρούσματα
^Δεκατρία νέα κρούσματα του SARS-CoV- 
2 ανακοινώθηκαν χθεε από τον ΕΟΔΥ και η γε
ωγραφική tous κατανομή δείχνει ότι, πέρα από 
tis περιοχέε που το τελευταίο δεκαήμερο πα
ρουσιάζουν επιδημιολογική έξαρση, ο ιόε «τα
ξιδεύει» και σε περιοχέε όπου μέχρι σήμερα 
δεν είχαν ούτε ένα κρούσμα ή επανεμφανίζεται 
σε περιοχέε που πλήρωσαν ακριβό τίμημα την 
περίοδο τηε καραντίναε. Enions στα αξιοση

μείωτα είναι και ο καθημερινόε εντοπισμόε των 
«εισαγόμενων» κρουσμάτων από αεροδρό
μια και από τον Προμαχώνα.

Είναι χαρακτηριστικό ότι από τα χθεσινά 
κρούσματα τα τρία εντοπίστηκαν σε επιβάτεε 
πτήσεων εξωτερικού, δύο σε άτομα που μπή
καν στη χώρα μαε από το συνοριακό φυλάκιο 
του Προμαχώνα, ενώ καταγράφηκε και το 
πρώτο κρούσμα στη Σύρο, που μέχρι χθεε ήταν

«no Covid» περιοχή .Ύστερα από αρκετό καιρό 
ένα κρούσμα επιβεβαιώθηκε στην Καστοριά, 
που ήταν «κόκκινη» περιοχή την περίοδο τηε 
καραντίναε, αλλά και ένα στην Πέλλα. Τρία επι
πλέον κρούσματα επιβεβαιώθηκαν στην Π.Ε. 
τηε ϊάνθηε, όπου συνεχίζονται οι μαζικοί έλεγ
χοι πολιτών, ένα στην Παραμυθιά και ένα στη 
Ροδόπη.

Σύμφωνα με τη χθεσινή ανακοίνωση του ΕΟ-

ΔΥ, πλέον μόλιε 9 είναι οι ασθενείε με τον νέο 
κορωνοϊό που νοσηλεύονται διασωληνωμένοι 
στιε ΜΕΘ, ενώ συνολικά έχουν εντοπιστεί στην 
Ελλάδα 3.321 κρούσματα, εκ των οποίων το 
55% αφορούν άνδρεε.

Δυστυχώε, χθεε καταγράφηκε ακόμη έναε 
θάνατοε από επιπλοκέε τηε Covid-19, αυξά- 
νονταε στουε 191 τουε νεκρούε στη χώρα 
μαε.



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σήμανε συναγερμό ο ΠΟΥ για την πορεία στην
Ευρώπη

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 470.07 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέο «SOS» του ΠΟΥ 
για Covid-19
«SOS» για την πορεία του κορονοίού στην 
Ευρώπη εξέπεμψε ο Παγκόσμιος Οργανισμός 
Υγείας (ΠΟΥ), υποστηρίζοντας πως για πρώτη 
φορά από τότε που άρχισε η χαλάρωση του 
lockdown παρατηρείται αύξηση των εβδομαδι
αίων κρουσμάτων, σελ. 18

Σήμανε συναγερμό ο ΠΟΥ 
για την πορεία στην Ευ ρώπη
Ρεκόρ crag νότιες πολιτείες των ΗΠΑ και οτη Βικτόρια της Αυστραλίας

Του Μωυσή Λίτση
mlitsis@naftemporiki.gr

«S
 OS» για την πορεία του 
κορονοίού στην Ευρώ
πη εξέπεμψε ο ΠΟΥ, 
υποστηρίζοντας πως για πρώ

τη φορά παρατηρείται αύξηση 
των εβδομαδιαίων κρουσμάτων 
από τότε που άρχισε η χαλά
ρωση του lockdown.

Ρεκόρ κρουσμάτων κατα
γράφουν οι νότιες πολιτείες των 
ΗΠΑ, ενώ στην Αυστραλία η πσ 
λιτεία της Βικτόρια έστειλε δε
κάδες ασθενοφόρα και κινητές 
μονάδες εφοδιασμένες με εξο
πλισμό για να διενεργούνται 
τεστ στη Μελβούρνη, προκει- 
μένου να διευρυνθούν οι δια
γνωστικές εξετάσεις, καθώς η 
χώρα κατέγραψε χθες τον με
γαλύτερο αριθμό κρουσμάτων 
Covid-19 τους τελευταίους δύο 
μήνες.

Ο ΠΟΥ ανέφερε πως σε 11 
χώρες της Ευρώπης παρατη- 
ρείται ταχεία μετάδοση, η οποία 
έχει οδηγήσει σε «πάρα πολύ 
σημαντική» αύξηση των κρου
σμάτων, χωρίς ωστόσο να κα
τονομάσει ποιες είναι αυτές οι 
χώρες.

«Την προηγούμενη εβδομά
δα παρατηρήθηκε στην Ευρώ
πη αύξηση του εβδομαδιαίου 
αριθμού των νέων κρουσμάτων 
για πρώτη φορά εδώ και μήνες 
(...) 30 χώρες είδαν να αυξάνε
ται ο αριθμός των νέων κρου
σμάτων στη διάρκεια των δύο 
τελευταίων εβδομάδων», επι- 
σήμανε ο διευθυντής του ΠΟΥ 
αρμόδιος για την Ευρώπη, Χανς 
Κλούγκε, στη διάρκεια διαδι
κτυακάς συνέντευξης Τύπου 
από την Κοπεγχάγη.

Αστυνομική παρέμβαση σε βρετανικές παραλίες
Την επέμβαση της αστυνομίας μεσούσης της πανδημίας προκάλεσε 
ο συνωστισμός στις παραλίες, λόγω της μεγάλης ζέστης, στη Βρετανία. 
0 υδράργυρος έφθασε τους 33,3 βαθμούς Κελσίου στο αεροδρόμιο 
του Χίθροου του Λονδίνου.

Σύμφωνα με τον ΠΟΥ, στην 
Ευρώπη καταγράφονται καθη
μερινά σχεδόν 20.000 νέα κρού
σματα και περισσότεροι από 
700 θάνατοι.

Ο Κλούγκε χαιρέτισε επίσης 
την «ταχεία» αντίδραση χωρών 
όπως η Πολωνία, η Γερμανία, 
η Ισπανία και το Ισραήλ μπρο
στά στην αύξηση των νέων κρου
σμάτων που σημειώθηκε «στα 
σχολεία, τα ανθρακωρυχεία και 
τις μονάδες παραγωγής τροφί
μων» τις τελευταίες εβδομάδες.

Χθες αναφέρθηκαν 49 κρού
σματα κορονοίού στην κωμό
πολη Μοντραγκόνε, βόρεια της 
Νάπολης.

Πρόκειται, κυρίως, για Βούλ
γαρους πολίτες, οι οποίοι ζουν 
σε τέσσερα κοντινά κτηριακά 
συγκροτήματα και εργάζονται 
στον γεωργικό τομέα. Η περιο

χή τέθηκε σε απομόνωση.
Στις ΗΠΑ, καταγράφεται ρε

κόρ κρουσμάτων στις νότιες πσ 
λιτείες, με νεαρότερους μάλι
στα σε ηλικία ασθενείς, αλλά 
και αύξηση του αριθμού των 
νοσηλευομένων. Οι νότιες πο
λιτείες των ΗΠΑ, από τη Φλο
ρίνια ως την Καλιφόρνια, είναι 
πλέον το επίκεντρο της επιδη
μίας του κορονοίού στη χώρα, 
με τους περιορισμούς για τους 
κατοίκους να επιστρέφουν.

Ο αριθμός των νέων ημερή
σιων κρουσμάτων στις ΗΠΑ 
έφτασε την Τετάρτη σε αριθμό- 
ρεκόρ, με σχεδόν 36.000 νέα 
κρούσματα.

Με σχεδόν 330 εκατομμύρια 
κατοίκους, οι ΗΠΑ έχουν τον 
χειρότερο απολογισμό παγκο- 
σμίως, με περισσότερους από 
120.000 νεκρούς και σχεδόν 2,4

εκατομμύρια κρούσματα.
Η Νέα Υόρκη, το Νιου Τζέρ- 

σι και το Κονέκτικατ, που επλή- 
γησαν πολύ στην αρχή της επι
δημίας Covid-19 στις ΗΠΑ, ανα
κοίνωσαν ότι θα μπαίνουν σε 
καραντίνα οι κάτοικοι κάποιων 
πολιτειών που εισέρχονται στο 
έδαφος τους.

Στην Αυστραλία
Στην Αυστραλία, η δεύτερη πσ 
λυπληθέστερη πολιτεία της χώ
ρας, η Βικτόρια, έστειλε δεκά
δες ασθενοφόρα και κινητές μσ 
νάδες εφοδιασμένες με εξοπλι
σμό για να διενεργούνται τεστ 
στη Μελβούρνη, προκειμένου 
να διευρυνθούν οι διαγνωστι
κές εξετάσεις, καθώς η χώρα 
κατέγραψε χθες τον μεγαλύτε
ρο αριθμό κρουσμάτων Covid- 
19 τους τελευταίους δύο μήνες.

Σύμφωνα με τις πολιτειακές 
αρχές, εντοπίστηκαν 33 νέα 
κρούσματα μόλυνσης τις πρσ 
ηγούμενες 24 ώρες. Πρόκειται 
για την ένατη συναπτή ημέρα 
που επιβεβαιώθηκε διψήφιος 
αριθμός ανθρώπων που προ
σβλήθηκαν. Στη Βικτόρια πλέον 
τα ενεργά κρούσματα είναι πε
ρίπου 200, από τα περίπου 270 
σε ολόκληρη την Αυστραλία.

Στο Παρίσι άνοιξε από χθες 
για το κοινό ο Πύργος του Άι- 
φελ, έπειτα από περίπου τρεις 
μήνες που είχε παραμείνει κλει
στός λόγω της πανδημίας.

Οι επισκέπτες θα πρέπει 
ωστόσο να χρησιμοποιούν τις 
σκάλες. Είναι η πρώτη φορά από 
τον Δεύτερο Παγκόσμιο Πόλεμο 
που ο Πύργος του Άιφελ έμεινε 
για τόσο χρονικό διάστημα κλει
στός.

[SID:13620834]
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1  Ανησυχία στην Καστόρια από νέο κρούσμα έπειτα
από 72 μέρες

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 607.62 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανησυχία στην Καστόρια απο
Θετικά μια 44χρονη. 

Χθεε ανακοινώθηκαν 13 
καινούργια περιστατικά. 

Στουε 191 οι νεκροί

Ρεπορτάζ
Pfca ΜεΒά
rmda@dimokratianews.gr

ναν νεκρό και 13 νέα κρού
σματα του κορονοϊού ανακοί
νωσε χθες ο Εθνικός Οργανι
σμός Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ). 
Πέντε από αυτά είναι εισαγόμε- 

να (τρία από πτήσεις του εξωτερικού και 
δύο οδικώς από τον Προμαχώνα), άλλα 
τρία κρούσματα εντοπίστηκαν στην Ξάν
θη και από ένα σε Θεσπρωτία, Σύρο, Κα
στοριά, Πέλλα και Ροδόπη. Μάλιστα, στην 
Καστοριά, που είχε πληγεί ιδιαίτερα από 
τον κορονοϊό τον περασμένο Μάρηο, επα
νεμφανίστηκε κρούσμα έπειτα από τρει
σήμισι μήνες, με αποτέλεσμα να έχει προ- 
καλέσει ιδιαίτερη ανησυχία στους κατοί
κους της ευρύτερης περιοχής.

Σύμφωνα με την ανακοίνωση του 
Δήμου Καστοριάς, το γενικό νοσοκο
μείο της πόλης επιβεβαίωσε το πρώτο 
κρούσμα κορονοϊού έπειτα από 72 ημέ
ρες. Ο Δήμος Καστοριάς, όπως τονίζε
ται στην ανακοίνωση, «από την πρώτη 
στιγμή βρίσκεται σε διαρκή συνεργασία 
με τις αρμόδιες υγειονομικές Αρχές και, 
λαμβάνοντας όλες τις απαραίτητες οδη
γίες, μεριμνά για την τήρηση των απα
ραίτητων μέτρων προστασίας, σύμφωνα 
με τα επίσημα υγειονομικά πρωτόκολλα 
που έχουν εκδοθεΐ».

Σε παιδικό σταθμό
Σύμφωνα με το τοπικό Orizontes Press, 
θετική στον κορονοϊό βρέθηκε μια 
44χρονη γυναίκα, η οποία εργάζεται σε 
παιδικό σταθμό και τις τελευταίες ημέ
ρες εκδήλωσε ποικίλα συμπτώματα (πυ
ρετό, ναυτία, διάρροια), λόγω των οποί
ων απούσιαζε από την εργασία της. Κα
τά τις ίδιες πηγές, έχει αρχίσει η ιχνη- 
Miatsn των επαφών της, ώστε να γίνουν 
στοχευόμενα τεστ. Η ασθενής έχει ήπια 
συμπτώματα και παραμένει σε κατ’ οίκον 
περιορισμό. Σημειώνεται ότι η 44χρονη 
είχε ταξιδέψει πρόσφατα στα Ιωάννινα.

Τα 13 νέα κρούσματα που επιβεβαιώ
θηκαν το τελευταίο 24ωρο αυξάνουν τον 
συνολικό αριθμό σε 3.321, εκ των οποί
ων το 55% είναι άνδρες. Ο νέος θάνα
τος που καταγράφηκε ανεβάζει τη μακά
βρια λίστα των θυμάτων από Covid-19 σε 
191 από την αρχή της πανδημίας στη χώ
ρα μας. Η μέση ηλικία των ασθενών που 
απεβίωσαν είναι τα 76 έτη. Επίσης, μόνο 
εννέα ασθενείς παραμένουν διασωληνω- 
μένοι στις Μονάδες Εντατικής θεραπείας 
των νοσοκομείων της χώρας.
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1  Ανησυχία στην Καστόρια από νέο κρούσμα έπειτα από 72 μέρες
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

νέο κρούσμα έπειτα από 72 μέρεε
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1  ΠΩΣ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΣΩΣΕΙ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΖΩΕΣ Η ΧΟΡΗΓΗΣΗ
ΚΟΛΧΙΚΙΝΗΣ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 1217.03 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΑΑΗΝΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ (GRECCO-19)
Mil ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΙΟΧΕΙ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΖΟΕΙ 
Η ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΚΟΛΧΙΚΙΝΗΣ
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1  ΠΩΣ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΣΩΣΕΙ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΖΩΕΣ Η ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΚΟΛΧΙΚΙΝΗΣ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

ΕΑϋηνική έρευνα: Πώς μπορεί να σώσε
ΜΒΟΣΗ ΤΗΣ ΠΙΘΑΝΟΤΗΤΑΣ 
ΠΑ ΔΙΑΣΩΛΗΝΩΣΗ ΚΑΙ ΤΗΣ 
ΘΝΗΤΟΤΗΤΑΣ ΣΕ ΑΣΘΕΝΕΙΣ 

ME COVID-19 ΜΕ ΧΟΡΗΓΗΣΗ 
ΚΟΛΧΙΚΙΝΗΣ, ΔΕΙΧΝΕΙ Η 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΜΕΛΕΤΗ GRECCO-19 
ΠΟΥ ΔΗΜΟΣΙΕΥΕΤΑΙ ΣΕ ΕΝΑ 

ΑΠΟ ΤΑ ΠΙΟ ΕΓΚΥΡΑ ΔΙΕΘΝΗ 
ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΑ ΠΕΡΙΟΔΙΚΑ, 

TO JAMA

Σ
ημαντική μείωση της πιθανότητας δια
σωλήνωσης και κατ' επέκταση θνητό
τητας σε ασθενείς που νοσηλεύονται 
με τη νόσο covid-19, έδειξε η χορήγηση Κολ- 

χικίνης στο πλαίσιο πολυκεντρικής μελέτης 
που διεξήχθη στην Ελλάδα.

Η μελέτη GRECCO-19, τα αποτελέσματα 
της οποία δημοσιεύονται σε ένα από τα πιο 
έγκυρα διεθνή επιστημονικά περιοδικά, το 
Jama (open access), είναι από τις ελάχιστες 
σε ολόκληρο τον κόσμο που έχουν δείξει 
έως σήμερα σημαντικό όφελος σε ασθενείς 
που χρειάσθηκε να νοσηλευτούν σε νοσοκο
μείο με κορωνοϊό, όπως αναφέρουν οι επι
κεφαλής της.

«Το ότι μείωσε τους δείκτες φλεγμονής 
ήταν ένα ενθαρρυντικό στοιχείο αλλά το πιο 
σημαντικό εύρημα ήταν ότι η παράλληλη 
χορήγηση της -ως συμπληρωματική φαρ
μακευτική αγωγή- μείωσε το ποσοστό όσων 
ασθενών διασωληνώθηκαν από covid-19» 
αναφέρει στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ο καθηγητής καρ
διολογίας Χριστόδουλος Στεφανάδης. Όπως 
επισημαίνει, από τους 105 ασθενείς που συμ
μετείχαν στη μελέτη οι 55 έλαβαν συμπλη
ρωματικά Κολχικίνη.

«Σε αυτή την ομάδα μόνο ένας χρειάσθη- 
κε να διασωληνωθεί. Από την άλλη ομάδα, 
των 50 που δεν έλαβαν Κολχικίνη και ακο
λούθησαν την κλασική θεραπεία, επτά δια- 
σωληνώθηκαν», προσέθεσε σημειώνοντας 
ότι «πάνω από 60% όσων διασωληνώνο- 
νται καταλήγουν».

Η ανπφλεγμονώδης δράση της Κολχι- 
κίνης ήταν γνωστή εδώ και χρόνια, καθώς 
πρόκειται για ένα ασφαλές φθηνό και αποτε
λεσματικό φάρμακο που χρησιμοποιείται σε 
διάφορες παθήσεις, μεταξύ άλλων και στην 
περικαρδίτιδα.

Όπως λέει στο ΑΠΕ- ΜΠΕ ο Σπάρος Δευ- 
τεραίος, καθηγητής καρδιολογίας, «οι ασθε
νείς που έλαβαν κολχικίνη παρουσίασαν 
λιγότερο συχνά επιδείνωση κατά δύο κλινι
κές κατηγορίες στην κλίμακα του παγκόσμι
ου οργανισμού υγείας σε σχέση με την ομάδα 
που δεν έλαβε (1,8% έναντι 14%)».

Πρακτικά, αυτό σημαίνει ότι η διασωλή
νωση (η μεγάλη αναπνευστική ανεπάρκεια 
δηλαδή) ήταν λιγότερο πιθανή στους ασθε
νείς που έλαβαν κολχικίνη όπως εξηγεί.

«Η αντιμετώπιση της λοίμωξης covid-19

γίνεται σήμερα με αντιι- 
κά, ανοσοτροποποιητικά 
και ανπφλεγμονώδη φάρ
μακα. Η Κολχικίνη ως αντι- 
φλεγμονώδες, έχοντας δράσει 
αποτελεσματικά στην φλεγμονή 
που προκαλείται όχι μόνο στο μυοκάρ
διο αλλά στο σύνολο του οργανισμού, δίνει 
περιθώρια στον ανθρώπινο οργανισμό να 
ανακάμψει από τη λοίμωξη covid-19» ανα
φέρει και ο καθηγητής-λοιμωξιολόγος Πανα
γιώτης Γαργαλιάνος.

ileus ξεκίνησε η ιδέα να χορηγηθεί 
και να μελετηθεί η κολχικίνη
Όπως επισημαίνουν οι ερευνητές, όταν προέ- 
κυπταν τα πρώτα δεδομένα σχετικά με τη νόσο 
covid-19, έγινε γρήγορα κατανοητός ο αρνη
τικός ρόλος της υπέρμετρης φλεγμονώδους 
απόκρισης του οργανισμού στον εισβολέα (ο 
ιός που σήμερα ονομάζεται SARS-CoV-2) και 
μάλιστα σε πολυσυστηματικό επίπεδο -δηλαδή 
επηρεάζοντας πολλά όργανα, του μυοκαρδίου 
συμπεριλαμβανομένου. Η πολύχρονη εμπειρία 
τους με την κολχικίνη, η ασφάλειά της, αλλά 
και οι θεραπευτικές αντιφλεγμονώδεις ιδιό
τητες της, όπως να αναφέρουν, τους οδήγη
σαν στη σκέψη να την χρησιμοποιήσουν ώστε 
να θωρακίσουν τον οργανισμό από τις παρά
πλευρες αρνητικές φλεγμονώδεις επιδράσεις 
που δημιουργούνται κατά τη νόσο covid-19.

locos χρησιμοποιηθεί και cos 
φάρμακο για προφυλαχτική 
αγωγή
Όπως συμπληρώνει ο κ. Στεφανάδης, «δεν γνω

ρίζουμε ακόμα αν περιορί
ζεται η πιθανότητα να νοσή

σει κάποιος, όταν το φάρμα
κο χορηγηθεί -προληπτικά- 

με την εμφάνιση των πρώτων 
ήπιων συμπτωμάτων. Ήδη υπάρ

χει μεγάλο διεθνές επιστημονικό ενδιαφέ
ρον και βρίσκονται σε εξέλιξη μελέτες για να 
διερευνηθεί αυτό το ενδεχόμενο. Το αν μπο
ρεί να χορηγηθεί και να δράσει αποτελεσμα
τικά στην αρχή της νόσου θα το γνωρίζουμε 
το φθινόπωρο».

Αν αποδειχθεί ότι το φάρμακο είναι απο
τελεσματικό από την αρχή της νόσου, αναφέ
ρει ο κ. Γαργαλιάνος, «ανοίγει και το ενδεχό
μενο της προληπτικής χορήγησης του σε ειδι
κές πληθυσμιακές ομάδες (υγειονομικοί κ.ά.) 
ως προφυλαχτική αγωγή».

Η αρχική σύλληψη της μελέτης 
GRECCO-19 ήταν ελληνική, αλλά η πλήρης 
ανάπτυξη του πρωτοκόλλου, η ανάλυση και 
δημοσίευση των αποτελεσμάτων έγινε με 
συνεργασία επιστημόνων από την Ελλάδα, 
την Ιταλία (Humanitas Clinical and Research 
Hospital), την Ισπανία (Hospital Universitario 
y Politecnico La Fe, Valencia) και τις ΗΠΑ 
(Yale University, Icahn School of Medicine at 
Mount Sinai) - συμπεριλαμβανομένων Ελλή
νων επιστημόνων της Διασποράς. Αρχικός 
σκοπός ήταν να ενταχθούν ασθενείς σε όλες 
αυτές τις χώρες, αλλά λόγω του αυστηρού ρυθ
μιστικού πλαισίου για τις κλινικές μελέτες και 
το σύντομο χρονικό ορίζοντα, τελικά αυτό έγι
νε εφικτό μόνο στην Ελλάδα.

Στη μελέτη συμμετείχαν πάνω από 70 επι
στήμονες από 16 κέντρα στη χώρα μας, σε 
νοσοκομεία της Αθήνας, της Θεσσαλονίκης,
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1  ΠΩΣ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΣΩΣΕΙ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΖΩΕΣ Η ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΚΟΛΧΙΚΙΝΗΣ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

χιλιάδες ζωές η κοϋχικίνη

της Καστοριάς, της ΓΊτολεμαίδας, της Κοζά
νης, της Αλεξανδρούπολης, των Ιωαννίνων 
και της Πάτρας.

Στα 13 τα νέα κρούσματα
Ακόμη 13 κρούσματα του κορωνοϊού στη 
χώρα μας ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ, ενώ καταγρά- 
φηκε ακόμη ένα θύμα της νόσου το τελευταίο 
24ωρο. Ο συνολικός αριθμός των κρουσμά
των ανέρχεται σε 3321 (ημερήσια μεταβολή 
+0.4%), εκ των οποίων το 55.0% άνδρες. 
Ο αριθμός των ασθενών που νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι είναι 9 (77.8% άνδρες). 
Από το σύνολο των 3321 κρουσμάτων, 734 
(22.1%) θεωρούνται σχετιζόμενα με ταξίδι 
από το εξωτερικό, 1851 (55.7%) είναι σχε- 
τιζόμενα με ήδη γνωστό κρούσμα και τα υπό
λοιπα δεν σχετίζονται ούτε με ταξίδι ούτε με 
άλλο γνωστό κρούσμα ή είναι ακόμα υπό 
διερεύνηση.

Επιπλέον, καταγράφηκε ένας νέος θάνα
τος, ενώ από την έναρξη της επιδημίας έχουν 
καταγραφεί συνολικά 191 νεκροί. Η μέση 
ηλικία των ασθενών που απεβίωσαν είναι 
76έτη. Τελευταίο θύμα του κορωνοϊού ήταν 
μια 64χρονη από τη Ροδόπη, η οποία κατέ
ληξε το βράδυ της Τετάρτης και έπασχε από 
υποκείμενα νοσήματα. Υπενθυμίζεται ότι το 
αμέσως τελευταίο θύμα του κορωνοϊού είχε 
καταγραφεί το Σάββατο. Η μέση ηλικία των 
κρουσμάτων είναι 48 έτη (εύρος 0 έως .102 
ετών), ενώ η μέση ηλικία των θανάτων είναι 
76 έτη (εύρος 35 έως 102 ετών).

Η ηλικιακή κατανομή των (α) συνολι
κών κρουσμάτων, (β) των περιστατικών που 
κατέληξαν σε θάνατο και (γ) των ασθενών

που νοσηλεύονται διασωληνωμένοι, είναι 
η ακόλουθη: Από την 1η Ιανουάριου 2020 
μέχρι σήμερα, στα εργαστήρια που διενερ
γούν ελέγχους για τον νέο κορωνοϊό (SARS- 
CoV-2) και που δηλώνουν συστηματικά στον 
ΕΟΔΥ το σύνολο των δειγμάτων που ελέγχουν 
(θετικά και αρνητικά), έχουν συνολικά ελεγ
χθεί 291840 κλινικά δείγματα, εκ των οποί
ων τα 5386 (1.8%) ήταν θετικά στον κορω- 
νοϊό (συμπεριλαμβάνονται και περισσότερα 
από ένα δείγματα ανά άτομο που ελέγχθηκε).

«Καθαρό$» ο Kopu6aflfl0s
Την ίδια στιγμή, καθαρές είναι τελικά οι φυλα
κές του Κορυδαλλού μετά τον συναγερμό που 
χτύπησε για θετικό κρούσμα κορωνοϊού. Ο 
ΕΟΔΥ εξέτασε συνολικά 198 άτομα από τα 
οποία κανένα δεν νοσούσε από τον ιό. «Σε 
συνέχεια χθεσινής μας ενημέρωσης, σχετι
κά με αρνητικό αποτέλεσμα εξέτασης για τον 
κορωνοϊό Covid-19 σε αλλοδαπό κρατούμε
νο του Καταστήματος Κράτησης Κορυδαλλού 
I, ανακοινώνεται ότι ελήφθησαν από αρμό
διο κλιμάκιο του Ε.Ο.Δ.Υ., εντός του ανωτέ
ρω Καταστήματος Κράτησης και εξετάστηκαν 
συνολικά (198) δείγματα ανίχνευσης κορω- 
νοϊού από σχετιζόμενα με το περιστατικό 
άτομα (κρατούμενοι, σωφρονιστικοί υπάλ
ληλοι), τα αποτελέσματα των οποίων είναι 
όλα αρνητικά», αναφέρει η ανακοίνωση γενι
κής γραμματείας Αντεγκληματικής Πολιτικής 
και συνεχίζει: «Η ετοιμότητα και η αμεσότη
τα ανταπόκρισης στη διαχείριση του συγκε
κριμένου περιστατικού καταδεικνύουν για 
άλλη μία φορά το υψηλό επίπεδο υγειονο
μικής ασφάλειας στα Καταστήματα Κράτη
σης της χώρας».
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1  ΕΝΙΝΣ: «Στον αέρα 1.123 χειρουργεία στο
νοσοκομείο Σερρών»!

Πηγή: ΣΕΡΡΑΪΚΗ ΕΒΔΟΜΑΔΑ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 594.35 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΝΙΝΣ: «Στον αέρα 1.123 χειρουργεία 
στο νοσοκομείο Σερρών»!

01 ΓΙΑΤΡΟΙ ΤΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΣΑΝ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ ΤΗΝ ΤΕΤΑΡΤΗ 24 ΙΟΥΝΙΟΥ
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1  ΕΝΙΝΣ: «Στον αέρα 1.123 χειρουργεία στο νοσοκομείο Σερρών»!
Πηγή: ΣΕΡΡΑΪΚΗ ΕΒΔΟΜΑΔΑ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

ΕΝΙΝΣ: «Στον αέρα 1.123 χειρουργεία 
στο νοσοκομείο Σερρών»!

ΟΙ ΓΙΑΤΡΟΙ ΤΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΣΑΝ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ ΤΗΝ ΤΕΤΑΡΤΗ 24 ΙΟΥΝΙΟΥ

Η Ενωση Νοσοκομειακών Ια
τρών Νομού Σερρών με ανακοί
νωσή της γνωστοποιεί για ακόμη 
μια φορά την τραγική κατάσταση 
που επικρατεί στο Νοσοκομείο 
Σερρών με την έλλειψη Αναισθη- 
σιολόγων, που παρά τις κατά 
καιρούς διαβεβαιώσεις από 
πολιτικούς φορείς ότι αυτές θα 
καλυφθούν, οι υποσχέσεις παρέ- 
μειναν κενές στην πράξη, με 
αποτέλεσμα, όπως επισημαίνει η 
ΕΝΙΝΣ να βρίσκονται στον αέρα 
1.123 προγραμματισμένα χει
ρουργεία.
Επίσης επισημαίνει την κατά
σταση που επικρατεί και στο 
ακτινολογικό τμήμα μετά την 
συνταξιοδότηση δύο ακτινολό
γων στα τέλη του 2019.
Για τον λόγο αυτό προγραμματί
ζει κινητοποίηση την Τετάρτη 
24/6 στις 13.00 στην είσοδο του 
Νοσοκομείου Σερρών.
Αναλυτικά στην ανακοίνωσή της 
η ΕΝΙΝΣ αναφέρει:
Α. ΧΩΡΙΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΑ ΤΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΣΕΡΡΩΝ. ΣΤΟΝ
ΑΕΡΑ 1123 ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΑ 
Η έλλειψη Αναισθησιολόγων στο 
Νοσοκομείο Σερρών έχει οδηγή
σει να βρίσκονται στον αέρα 
1123 Προνοαίΐυατισιαενα γει-
ρουρνεία (617 Γενικής Χειρουρ
γικής, 337 Ορθοπεδικά, 103 
Γυναικολογικά, 31 ΩΡΑ, 25 Ου
ρολογικά και 10 Οδοντιατρικά 
για ΑμΕΑ).
Από τον Μάρτιο του 2020 στο 
Νοσοκομείο έχουν μείνει 3 Αναι- 
σθησιολόγοι από 8 που υπηρε
τούσαν μας αρχές του 2019 και 
από 12 θέσεις που υπάρχουν 
στον Οργανισμό. Η μείωση του 
αριθμού των Αναισθησιολόγων 
ήταν προβλέψιμη και γνωστή 
στις Διοικήσεις του Νοσοκομείου 
και της 4πς ΥΠΕ (τωρινών και 
προηγούμενων) καθώς, πλην 
μιας, πρόκειται για συνταξιοδο
τήσεις και λήξεις συμβάσεων. Το 
αποκορύφωμα η μετακίνηση 
Αναισθησιολόγου τον Φεβρουά
ριο του 2020 στη θέση του Διευ
θυντή του ΕΚΑΒ Καβάλας αφή
νοντας το Νοσοκομείο με 3 Αναι- 
σθησιολόγους και αναστολή 
σχεδόν του συνόλου των προ
γραμματισμένων Χειρουργείων. 
Από τις 3 οργανικές θέσεις που 
κενώθηκαν μέσα στο 2019-2020 
δεν προκηρύχθηκε ούτε μία, 
παρόλες τις διακηρύξεις της 
Κυβέρνησης για αναλογία 1 
προς 1 (1 πρόσληψη για κάθε 1 
αποχώρηση). Και είναι τέτοια η 
ξεδιαντροπιά της Κυβέρνησης 
που τις θέσεις που προκηρύχθη
καν το Μάιο του 2019 και πάγω
σαν με τις εκλογές τις βάφτισε 
θέσεις που καλύπτουν τις απο
χωρήσεις του 2019 και τις προ
κήρυξε το Μάρτιο του 2020. Η δε 
ένδεια επιχειρημάτων της Διοίκη
σης του Νοσοκομείου, στο να 
δικαιολογήσει την πολιτική που 
οδηγεί στην κατάρρευση του 
Δημόσιου Συστήματος Υγείας, 
είναι τέτοια που έφτασε στο 
σημείο να «κατηγορήσει» τον 
Πρόεδρο μας ΕΝΙΝΣ και αιρετό 
των ιατρών στο Διοικητικό Συμ
βούλιο του Νοσοκομείου ότι 
ευθύνεται για την έλλειψη Αναι- 
σθησιολόγων αφού δεν πρόβαλε 
αντίσταση στο Διοικητικό Συμ
βούλιο όταν προκηρύχθηκαν οι 
θέσεις το 2019, ώστε να προκη
ρυχθούν θέσεις Αναισθησιολό- 
γων.
Η κατάσταση είναι τόσο επικίν
δυνη που 23 ή 25 Ιουνίου 
(καθορίζεται αν θα έρθουν με 
απόσπαση άλλοι δύο Αναισθη

σιολόγοι από Νοσοκομεία της 
Θεσσαλονίκης να καλύψουν δύο 
εφημερίες) το Νοσοκομείο μένει 
και χωρίς εφημερεύοντα Αναι- 
σθησιολόγο, άρα χωρίς επείγο
ντα Χειρουργεία, χωρίς δυνατό
τητα για διασωλήνωση ασθενών 
που χρειάζονται μηχανική υπο
στήριξη για να διατηρηθούν στη 
ζωή.
Ποιος κερδίζει από την αναβολή 
Χειρουργείων στο Νοσοκομείο 
Σερρών; Ο λαός του Νομού σί
γουρα όχι, αφού για να βρει την 
υγειά του είτε θα πρέπει να μπει 
σε λίστες μακροχρόνιες των 
υπερφορτωμένων και υποστελε
χωμένων τριτοβάθμιων Νοσοκο
μείων της Θεσσαλονίκης, είτε να 
πληρώσει και να τις πραγματο
ποιήσει στον ιδιωτικό τομέα. 
Πόσα εκατομμύρια ευρώ κοστί
ζουν οι 1123 επεμβάσεις που 
βρίσκονται στον αέρα στο Νοσο
κομείο; Γιατί πρέπει αυτά τα 
χρήματα να βγουν από τις τσέ
πες των ασφαλισμένων και να 
γεμίσουν τις φουσκωμένες τσέ
πες των μεγάλων ιδιωτικών 
μονοπωλίων;
Άραγε πόσο κοστίζει η ανθρώπι
νη ζωή στην πολιτική της Κυβέρ
νησης;
Πόσο κοστίζει η αναπηρία που 
μπορεί να προκληθεί σε ασθενή 
που καθυστερεί η θεραπεία του 
για την πολιτική της Κυβέρνησης;

Β. ΕΜΠΟΔΙΑ ΜΑΣ ΑΠΕΙΚΟΝΙ- 
ΣΤΙΚΕΣ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΕΣ ΕΞΕ
ΤΑΣΕΙΣ
1. Στο Νοσοκομείο Σερρών μετά 
τη συνταξιοδότηση 2 Ακτινολό
γων από τον Αξονικό στα τέλη 
του 2019 υπηρετούν 3 γιατροί 
στο Ακτινολογικό και 2 στον 
Αξονικό Τομογράφο (η μια για
τρός Επικουρική). Οι 2 γιατροί 
του Αξονικού καλούνται να καλύ
ψουν έναν τεράστιο όγκο δια
γνωστικών εξετάσεων (18.574 
Αξονικές το 20191. τόσο ασθε
νών που νοσηλεύονται στο Νο
σοκομείο, όσο και εξωτερικών 
ασθενών. Να γίνει επίσης κατα
νοητό 1) ότι υπάρχουν ασθενείς 
που δεν μπορούν να πραγματο
ποιήσουν τις εξετάσεις τους 
ιδιωτικά είτε γιατί είναι ανασφά
λιστοι, είτε γιατί πρόκειται για 
καρκινοπαθείς που πρέπει να 
πραγματοποιούν περισσότερες 
από 3 αξονικές τομογραφίες κάθε 
φορά και δεν μπορούν να πραγ
ματοποιηθούν στα ιδιωτικά δια
γνωστικά κέντρα καθώς δεν 
αποζημιώνονται περισσότερες 
από 3 Αξονικές Τομογραφίες και 
2) ότι είναι αδιαμφισβήτητη η 
ποιότητα στις διαγνωστικές 
γνωματεύσεις των αξονικών του 
Νοσοκομείου. Αντίστοιχες δυ
σκολίες, στην ποσότητα της 
εργασίας υπάρχουν και στο 
Ακτινολογικό.
Λόγω της υποστελέχωσης τόσο 
το Ακτινολογικό, όσο και ο Αξονι
κός πραγματοποιούν εφημερίες 
μικτές, που σημαίνει ότι το Νο
σοκομείο κάποιες ώρες κάθε 
ημέρα είναι χωρίς γιατρό στο 
Ακτινολογικό και τον Αξονικό και 
για να πραγματοποιηθεί αξονική 
θα πρέπει να αξιολογηθεί ως 
επείγουσα από τον εφημερεύο
ντα κλινικό γιατρό και να κληθεί 
ο γιατρός του αξονικού. Για την 
κάλυψη ορισμένου αριθμού 
εφημεριών έχει αποσπαστεί 
γιατρός από το ΚΥ Σερρών. Στην 
πράξη έχουμε εφημερεύοντες 
γιατρούς του Ακτινοδιαγνωστι
κού να βρίσκονται συνέχεια στο 
δρόμο και να πηγαινοέρχονται

στο Νοσοκομείο και κλινικούς 
γιατρούς που πρέπει κάθε στιγ
μή να αποφασίζουν αν η πραγ
ματοποίηση μιας απεικονιστικής 
εξέτασης είναι καθοριστική για 
την εξέλιξη μας Υγείας μας ασθε
νούς.
Τα τελευταία χρόνια έχουν κενω
θεί 5 θέσεις γιατρών και προκη
ρύχθηκε μόλις μια στην τελευταία 
προκήρυξη σε σύνολο 13 θέσε
ων στον Οργανισμό.
2. Και η κατάσταση στις διαγνω
στικές εξετάσεις έρχεται να δυ
σκολέψει ακόμη περισσότερο 
καθώς με απόφαση του ΕΚΑΒ δε 
μεταφέρονται ασθενείς για διε
νέργεια μαγνητικής τομογραφίας 
στο ιδιωτικό κέντρο με το οποίο 
έχει σύμβαση το Νοσοκομείο 
αφού δεν υπάρχει μαγνητικός 
τομογράφος στο Νοσοκομείο 
Σερρών. Για να τεθεί πλέον διά
γνωση σε ασθενή που με βάση 
το διαγνωστικό πρωτόκολλο 
χρειάζεται διενέργεια μαγνητικής 
ο ασθενής θα πρέπει να μεταφέ- 
ρεται στη Θεσσαλονίκη με μη 
προβλέψιμες συνέπειες για την 
Υγεία του.
Στο σημείο αυτό να θυμίσουμε 
ότι η Κυβέρνηση της ΝΔ στην 
προηγούμενη θητεία της ήταν 
που πήρε τους οδηγούς και τα 
ασθενοφόρα των Νοσοκομείων 
και τα μετέφερε στο ΕΚΑΒ 
Αλήθεια, ποιος έχει την ευθύνη 
για την καθυστερημένη διάγνω
ση ασθενών που μπορεί να 
οδηγήσει είτε σε ανεπανόρθωτες 
βλάβες για την Υγεία μας, είτε 
ακόμη και στο θάνατο, όταν 
εμποδίζονται οι διαγνωστικές 
εξετάσεις στο Νοσοκομείο Σερ
ρών;
Πόσο κοστολογεί η Κυβέρνηση 
την αναπηρία ή και την ίδια τη 
ζωή ασθενών μας Νομού 
200.000 κατοίκων;

Γ. ΑΔΕΙΕΣ
Είναι τέτοια η υποστελέχωση 
των τμημάτων και Κλινικών του 
Νοσοκομείου που οφείλονται 
άδειες στους γιατρούς από το 
2018, το 2017 ή και παλαιότερων 
ετών.
Ποιος είναι υπεύθυνος για αυτό; 
Ποιος είναι υπεύθυνος για την 
εργασιακή εξουθένωση των 
γιατρών;
Με βάση το Δημοσιοϋπαλληλικό 
Κώδικα η Διοίκηση έχει ευθύνη 
το δεύτερο εξάμηνο κάθε χρόνου

να προγραμματίζει να δίνονται οι 
άδειες που έχουν απομείνει στο 
προσωπικό. Τι σκοπεύει να 
κάνει η Διοίκηση του Νοσοκομεί
ου Σερρών για να δώσει τις 
άδειες στο προσωπικό; Πως θα 
δώσει αυτές τις οφειλόμενες 
άδειες στα υποστελεχωμένα 
τμήματα του Νοσοκομείου που οι 
γιατροί καλούνται να κάνουν 8,9 
και 10 εφημερίες τον μήνα;
Πώς σκοπεύουν να λύσουν το 
πρόβλημα που από τη μια έχει 
την εργασιακή, πνευματική και 
σωματική εξουθένωση των για
τρών και από την άλλη την α
σφάλεια της λειτουργίας του 
Νοσοκομείου;

ΕΠΕΙΔΗ ΓΙΑ ΕΜΑΣ Η ΑΣΦΑΛΕΙ
Α ΚΑΙ Η ΥΓΕΙΑ ΤΟΥ ΛΑΟΥ ΚΑΙ 
Η ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΚΑΙ Η ΥΓΕΙΑ Η
ΔΙΚΗ ΜΑΣ ΚΑΙ ΤΩΝ ΟΙΚΟΓΕ
ΝΕΙΩΝ ΜΑΣ ΔΕΝ ΤΙΘΕΤΑΙ ΣΕ 
ΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΣΗ ΑΠΑΙΤΟΥ
ΜΕ:
Να προκηρυχθούν σήμερα 3 
θέσεις Αναισθησιολόγων 
Να προκηρυχθούν οι 11 Οργανι
κές θέσεις που κενώθηκαν το 
2019 και 2020
Να επαναπροκηρυχθούν οι 6 
θέσεις των ΤΕΠ που κρίθηκαν 
άγονες
Να μονιμοποιηθούν χωρίς όρους 
και προϋποθέσεις το σύνολο του 
Επικουρικού προσωπικού του 
Νοσοκομείου που δουλεύει με 
συμβάσεις ορισμένου χρόνου, 
καθώς καλύπτουν μόνιμες και 
διαρκείς ανάγκες 
Να προκηρυχθούν οι θέσεις των 
γιατρών που αναμένεται να 
συνταξιοδοτηθούν το 2020.
Να προκηρύσσεται άμεσα η 
κάθε οργανική θέση που κενώνε
ται για οποιοδήποτε λόγο.
Να γίνει άμεσα προγραμματι
σμός για προκήρυξη και κάλυψη 
όλων των κενών οργανικών 
θέσεων του Νοσοκομείου με 
προσωπικό μόνιμο, πλήρους και 
αποκλειστικής απασχόλησης.

ΕΝΑΝΤΙΑ ΣΤΗΝ ΠΟΛΙΤΙΚΗ 
ΤΟΥΣ ΠΟΥ ΘΕΛΕΙ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ, 
ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ ΚΑΙ ΤΟ ΝΟΣΟ

ΚΟΜΕΙΟ, ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ 
ΕΜΕΙΣ ΜΕ ΕΝΟΤΗΤΑ ΑΠΑ

ΝΤΑΜΕ:
ΥΓΕΙΑ ΚΟΙΝΩΝΙΚΟ ΑΓΑΘΟ 
ΠΟΥ ΝΑ ΠΑΡΕΧΕΤΑΙ ΣΕ Ο

ΛΟΥΣ ΔΩΡΕΑΝ ΜΕ ΒΑΣΗ ΤΙΣ 
ΚΑΤΑΚΤΗΣΕΙΣ ΤΗΣ ΕΠΙΣΤΗ

ΜΗΣ
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1  Ξηλώθηκε το ταβάνι και τραυματίστηκε εργαζόμενη!
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 347.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΠΑΙΛΩΝ «ΑΓ. ΣΟΦΙΑ»

Ξηλώθηκε το ταβάνι και τραυματίστηκε εργαζόμενη!

Τ
ους πολλαπλούς και πολύ
πλευρους κινδύνους για τους 
εργαζόμενους και τους ασθε
νείς στα δημόσια νοσοκομεία α

πό τη χρόνια αντιλαϊκή πολιτική 
στην Υγεία ήρθε να επιβεβαιώσει 
το περιστατικό που σημειώθηκε 
την περασμένη Δευτέρα στο Νο
σοκομείο Παίδων «Αγ. Σοφία», 
όταν συμβασιούχος εργαζόμε
νη - μία από τους 90 των οποί
ων λήγει η σύμβαση στις 30 Ιού- 
νη - μπήκε στην αποθήκη του 
νοσοκομείου που βρίσκεται δί
πλα στο ξυλουργείο για να πά
ρει υλικό και... της ήρθε το τα
βάνι στο κεφάλι!

Συνάδελφοί της τής έδωσαν 
τις πρώτες βοήθειες rat κάλε- 
σαν το ΕΚΑΒ που τη μετέφερε στον «Ερυθρό Σταυρό», όπου και δια- 
γνώστηκε με κάκωση αυχένα.

Σε ανακοίνωσή της για το γεγονός, η ΔΑΣ Εργαζομένων στο Νοσο
κομείο καταγγέλλει ότι η διοίκηση του νοσοκομείου «αδιαφορεί επα
νειλημμένα για την εργασιακή ασφάλεια των εργαζομένων του νοσο
κομείου».

Οι εργαζόμενοι έχουν καταθέσει πολλαπλά έγγραφα σχετικά με την 
ακαταλληλότητα των δύο συγκεκριμένων κτιρίων, από τα παλιότερα 
στο νοσοκομείο, τα οποία λειτουργούν σαν αποθήκη και ξυλουργείο 
αντίστοιχα.

Οπως επισημαίνει η ΔΑΣ, «ακό
μα και με μια απλή ματιά φαίνεται 
πόσο σαθρό είναι το ταβάνι κι ότι 
τμήμα του έχει υποχωρήσει. Η δι
οίκηση αντί να ακούσει την αγωνία 
των συναδέλφων και να σφραγίσει 
ή να επισκευάσει τα δυο αυτά κτί
ρια, αδιαφορεί και επιτρέπει εδώ 
και χρόνια να παίζουν οι εργαζόμε
νοι κορόνα - γράμματα τη ζωή τους 
καθημερινά! Ακόμα και μετά το ερ
γατικό ατύχημα δεν έβαλε κόκκινη 
κορδέλα όπως όφειλε, δεν σφράγι
σε τα δύο κτίρια, ώστε να μην συμ
βεί νέο τραγικό γεγονός!».

Η ΔΑΣ απαιτεί: Να σφραγιστούν 
έστω και τώρα τα δύο κτίρια. Να δο
θεί άμεσα λύση για την αποθήκευ
ση του υλικού σε άλλο κτίριο καθώς 

και τη μετεγκατάσταση του ξυλουργείου. Να αναλάβει πλήρως την ευ
θύνη της η διοίκηση για το εργατικό ατύχημα, να το δηλώσει ως τέτοιο 
και να αναλάβει όλα τα έξοδα που χρειάζονται για την αποκατάστα
ση της υγείας της εργαζόμενης. Να διερευνηθεί αν όλα τα κτίρια κρί- 
νονται κατάλληλα να χρησιμοποιούνται από τους εργαζόμενους και να 
κοινοποιηθεί το αποτέλεσμα στους εργαζόμενους κάθε κτιρίου. Να ε
φαρμοστούν όλα τα προβλεπόμενα στο θεσμικό πλαίσιο για την Υγεία 
και Ασφάλεια των εργαζομένων του νοσοκομείου. Να προσληφθεί μό
νιμος ιατρός Εργασίας. Να μην απολυθεί κανένας συνάδελφος. Να μο
νιμοποιηθούν όλοι οι εργαζόμενοι με ελαστικές εργασιακές σχέσεις.
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1  Μοίρασαν ακατάλληλες μάσκες σε σχολεία της
Λάρισας!

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 191.93 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μοίρασαν ακατάββηβες 
μάσκες σε σχοβεία 
της Λάρισας!
Σε μία απίστευτη καταγγελία 
προχώρησε το διοικητικό συμ
βούλιο της ΕΛΜΕ Λάρισας.Όπως 
τονίζει σε ανακοίνωσή του, «δια
πίστωσε ότι σε μια σειρά σχο
λείων του Νομού μοιράστηκε 
υγειονομικό υλικό ακατάλληλο, 
σύμφωνα και με τις προδιαγρα
φές που περιγράφονταν πάνω 
στη συσκευασία». Συγκεκριμένα, 
συνεχίζει η ίδια ανακοίνωση, 
«μοιράστηκαν μάσκες που ήταν 
δωρεά αλυσίδας σουπερμάρκετ, 
οι οποίες, όπως περιγράφεται 
στη συσκευασία τους, δεν προο
ρίζονταν για προστασία ιατρική

και προϋπόθεταν πλύσιμο πριν 
από τη χρήση τους (πράγμα αδύ
νατο, αφού μοιράζονται στους 
καθηγητές ένα τέταρτο πριν την 
έναρξη των εξετάσεων)! Καταγ
γέλλουμε όλους όσοι εμπλέκο
νται και έχουν συνηγορήσει στη 
χρήση αυτών των υλικών που 
δεν προστατεύουν την υγεία των 
εκπαιδευτικών-επιτηρητών και 
των μαθητών που συμμετέχουν 
στις πανελλαδικές εξετάσεις. 
Απαιτούμε την άμεση απόσυρση 
του ακατάλληλου υγειονομικού 
υλικού από τα σχολεία!»
ΕΛΜΕ Λάρισας

«Δήμος Κηφισιάς. Χωρίς φωτισμό 4 μέρες τώρα, 5 οδοί 
στη Νέα Κηφισιά. Καύσιμη υλη, εν καιρώ καλοκαιριού, 
αμάζευτα 2 εβδομάδες. Τα φορτηγά τους, όμως, πίνουν 
καφεδάκια στην πλατεία και αράζουν στις σκιές των πεύ
κων. Όλοι οι δρόμοι γεμάτοι μπάζα, κλαδιά, κ,τ,λ. Παίρνεις 
τηλέφωνα και σου κλείνουν ραντεβού ύστερα από 1 μήνα, 
λες και έχεις 
ραντεβού στον 
ΕΟΠΥΥ....»
Αναγνώστης
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1  Ή γκρεμίστε το νοσοκομείο ή σκάστε 80 εκατ. ευρώ!
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 954.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
Ειδήσεις 

όλο το 24ωρο Φαταούλες. Ούτε στον άγγελο που θα τους πάρει, νερό

Η Εκκλησία διεκδικεί έπειτα από έναν αιώνα, έκταση στο 
Ασκληπιείο BouAas, την οποία θεωρεί δική ins

Ή γκρεμίστε το νοσοκομείο 
Α σκάστε 80 εκατ. ευρώ!
Μπροστάρικ ο μητροπολίτης Γλυφάδος

' ■·

^ ’’

' Γ

Toil Γ. ΓιαννόποοΑοιι
Ο veos και ekXektos του μακαριωτάτου 
Ιερώνυμου, μητροπολίτηβ Γλυφάδαβ 
Αντώνκκ, με το που έκλεισε χρόνο στην 
παραλιακή/ έδειξε tis πραγματικέβ διαθέ
σει του και άρχισε ήδη να ορέγεται το 
οικόπεδο στο οποίο είναι κτισμένο το 
Ασκληπιείο Νοσοκομείο BouXas.

Οι ταγοί της Εκκλησίας με εξώδικο, που κοινοποίησαν, σέρ
νουν σε δίκη στις 7 Οκτωβρίου το ελληνικό Δημόσιο, τον Ελ
ληνικό Ερυθρό Σταυρό, αλλά και τον Δήμο Βάρης - Βούλας 
- Βουλιαγμένης, σκαλίζοντας μια ιστορία απαλλοτρίωσης 
του 1925.

Όλα ή τίποτα ···

Οι «κήρυκες κατά της φτώχειας» υποστηρίζουν ότι 46.657 
τ.μ. από τη σημερινή έκταση του Ασκληπιείου Νοσοκομείου, 
τους ανήκουν και ότι πρέπει να αρθεί η προ σχεδόν 100 ετών 
απαλλοτρίωση από την περιουσία της ουσιαστικής δικαιού
χου Μονής Πετράκη, με στόχο προφανή, είτε να αποκτήσει 
δικαιώματα και να εκποιήσει τις εκτάσεις είτε να αποζημιω
θεί με τη σημερινή αξία της γης. Και επειδή είναι αδύνατον 
να γκρεμιστεί το μισό νοσοκομείο, ο Αντώνιος που από το 
1988 υπηρέτησε στην Οικονομική Υπηρεσία της Ιερός Συνό
δου, της οποίας διετέλεσε και Γενικός Διευθυντής από το 
έτος 2011, στοχεύει ασφαλώς σε «ζεστό» χρήμα, γύρω στα 
80 εκατομμύρια ευρώ που εκτιμάται η αξία της γης η οποία 
βγάζει... χρυσάφι. Η έκταση αυτή 
ανήκε στη Μονή Πετράκη από 
δωρεά του ιδρυτή της Μονής 
Πετράκη. Και ήταν να απαλλοτρι
ωθεί και να δοθεί το αντίτιμο στη 
Μονή, αλλά αυτό δεν έγινε ποτέ 
και τώρα ζητούν να κινηθούν οι 
διαδικασίες!

αδικασίες στη θέση του τοπικού μητροπολίτη. 
Επιβεβαιώνεται, δυστυχώς, και η ανησυχία του 
δημάρχου Γρηγόρη Κωνσταντέλλου και η βασική 
του εκτίμηση ότι ο Αντώνιος εκπροσωπεί κίνδυνο 
για τη φυσιογνωμία της περιοχής από τα πεπραγ
μένα του, μια θέση που έκανε παγκοίνως γνωστή 
με συνεντεύξεις του αλλά και με την προσφυγή 
του στο Συμβούλιο της Επικράτειας κατά της 
εκλογής του στη θέση του τοπικού μητροπολίτη.

Ολομέτωπη σύγκρουση

Η κοινοποίηση του δικογράφου στον Δήμο Βά- 
ρης-Βούλας-Βουλιαγμένης πυροδότησε την 
άμεση αντίδραση της δημοτικής Αρχής, που εξέ
δωσε μια πολύ σκληρή ανακοίνωση, δηλώνοντας 
ότι «θα εξαντλήσει κάθε νομική ενέργεια για να 
αναστρέψει και να ματαιώσει τέτοιου είδους σχε- 
διασμούς».

Η... περιφρόνηση του κόσμου

Ο Αντώνιοβ κίνησε tis 
διαδικασία

Η πρωτοφανής αυτή νομική αξί
ωση έχει ως εμπνευστές τον ση
μερινό μητροπολίτη Γλυφάδας 
Ελληνικού-Βούλας-Βουλιαγμέ- 
νης και Βάρης, Αντώνιο, ο οποίος 
κίνησε τις νομικές διαδικασίες, 
ενώ ήταν γενικός διευθυντής της 
Εκκλησιαστικής Κεντρικής Υπη
ρεσίας Οικονομικών (ΕΚΥΟ) και 
βέβαια τον Αρχιεπίσκοπο Ιερώ
νυμο, ο οποίος τοποθέτησε τον 
Αντώνιο ως τιτουλάριο στη θέση 
αυτή και αργότερα τον προώ
θησε με εξίσου πρωτοφανείς δι

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ Κ. ΠΩ8ΑΡΕΤΟ 
*·Λ0- Κ·Η·^ ΛΙΚΗΓΟΡΟί ΤΗΙ εκκΛΜίΐΑί ΤΗΙΕΛΛΛΔΟ;

ΒΝΏΙΙΙΟ.Ν

ΤΟΥ ΤΡΙΜΕΛΟΥΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΟΥ ΠΕΙΡΑΙΩΣ 

ΠΡΟΣΦΥΗ!

Τον Νομικού Προσώπου Δημοσίου Δικαίου με την επωνυμία 

«ΕΚΚΛΗΣΙΑ Τ1ΙΣ ΕΛΛΑΔΟΣ», ζΟυ εδρεύει στην Αθήνα, οδός Ιάσιου 

αρ. 1, νομίμω; εκπροσωπούμενου {Α.Φ.Μ. 090010272, Λ- ΔΟΥ Αθηνών).

1. Τον Ελληνικού Δημοσίου, νυμιμως εκπροσωπούμενου υπό του κ. 

Υπουργού Οικονομικών, που κατοικοεδρεύει στην ΛΟήνα (οδό; Ακαδημίας 

αρ. 68) και στην παρούσα δίκη και υπό των κ.κ. Υπουργών Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Τροφίμων, που κατοικοεδρεύει α την ΛΟήνα (οδ. Λχαρνών 2) 

και Υγείας, που κατοικοεδρεύει στην Αθήνα (οδ. Αριστοτέλαυς 17).

2. Του Συλλόγου-Σωματείου με την επωνυμία ΕΛΛΗΝΙΚΟΣ ΕΡΥΘΡΟΣ 

ΣΤΑΥΡΟΣ" που εδρεύει στην ΛΟήνα (οδός Λυκαβηττού αρ. 1), όπως 

εκπροσωπείται νόμιμα.

Περί ακυικυσεω;

Της, διά της παρελεύσςως απράκτου τριμήνου από της υποβολής της 

από 20. i 2.2018 αιτήσεώς μας προς τους κ.κ. Υπουργούς Οικονομικών, 

Aypom-ής Ανάπτυξης και Υγείας παραλείψεως αυτών να προ|Ιαύν σε 

έκδυση βεβαιωτικής πράξης για την επελθούσα αυτοδίκαιη άρση της 

αναγκαστικής απαλλοτρίωσης που κηρύχθηκε υπέρ του Ελληνικού 

Ερυθρού Σταυρού με το εκδοθκν κατόπιν προτάσεως των τότε Υπουργών 

Γεωργίας και Υγιεινής. Π*χ>νυίας και Λντιλήψεως από 20,3.ί 925 Π.Λ. 

(ΦΕΚ Α' 73/24-3-1925), κατά το μέρος αυιής (απαλλοτρίωσης) που αοορά

Αναλυτικά η ανακοίνωση:
«Με την ενέργεια αυτή, η Εκκλησία επί της 
ουσίας αποκηρύσσει τον φιλανθρωπικό της 
χαρακτήρα και σε συνδυασμό με την προσπά
θεια τσιμεντοποίησης των αδόμητων χώρων 
πρασίνου της Βουλιαγμένης, επιδίδεται πλέον 
σε βιομηχανία αγοροπωλησίας ακινήτων,
(real estate). Θέλει με δικαστική απόφαση να 
πάρει πίσω τα 46 στρέμματα για να τα εκποι
ήσει ή να ζητήσει από το Ελληνικό Δημόσιο 

περίπου 80 εκατομμύ
ρια ευρώ, ποσό που 
αντιστοιχεί στην αξία 
της έκτασης και που 
αν δοθούν θα στερη
θούν από τα κονδύ
λια τα οποία διατίθε
νται για τη δημόσια 
υγεία. Θεωρούμε αυ
τήν την πράξη της Εκ
κλησίας μεγίστη πρό
κληση για κάθε Ελλη- 
νίδα και κάθε Έλ
ληνα, καθώς αν η δι
καστική τους επιδί
ωξη πετύχει, ουσια
στικά σηματοδοτεί 
την οριστική διάλυση 
του Ασκληπιείου Βού
λας αφήνοντας χωρίς 
Γενικό Νοσοκομείο όλη τη Νοτι
οανατολική Αττική, μία περιοχή 
με περισσότερο από 7 εκατ. πλη
θυσμό. Η κοινωνική κατακραυγή 
και η περιφρόνηση του κόσμου 
προς τους εμπνευστές και τους 
υπηρέτες της συγκεκριμένης

Φαντάζει ακατανόητο 
πώς μεταλλάχθηκε έτοι 
ο κατά κόσμον Διονύσιος 
Αβραμιώτης, σημερινός 
μητροπολίτης Γλυφάδας 

— j ν που χειροτονήθηκε
διάκονος το 1979

ίΛ· JM aJUS υπο την ευλογιά του
•ί . Αρχιεπίσκοπου Αθηνών

f
t Σεραφείμ. Το 1983,

διορίσθηκε αρχικό ως 
εφημέριος στο Νοσοκομείο 
Παίδων «Αγλαΐα 

|| Κυριάκού», ενώ μετά και
επί 4 έτη εγκαταβίωσε 

στην Ιερό Μονή Μεγίστης Λαύρας του Αγίου Ορους. Τον «έφαγε», 
λένε οι γνωρίζοντες, η ενασχόλησή του με τα οικονομικό της 
Ιερός Συνόδου από το 1988 έως το 2019. Μάλιστα τα τελευταία 
οχτώ χρόνια υπηρέτησε στην Οικονομική Υπηρεσία της Ιερός 
Συνόδου και ως Γ ενικός Διευθυντής...

Γ in το εκκλησιαστικό real estate που τσίμπησε και μια 
οικοπεδαρα-φιλετο. τη\ οποία παραχώρησε ο Δήμος Ν. 
Φιλαδέλφειας στην τοπική μητρόπολη, ο Ιερώνυμος και 
οι συν αυτώ κάνουν το... παγώνι. Εκεί -λέει- θα κτίσουν 

βρεφονηπιακό σταθμό. Μάλιστα, επειδή η δημοτική αρχή ήταν 
μεγαλόθυμη προς το άλλο αγαπημένο τέκνο του μακαριωτάτου, 

τον τοπικό μητροπολίτη Γαβριήλ. Στην προγραμματική 
συμφωνία προβλέπεται η παραχώρηση να έχει διάρκεια 

εικοσιπέντε (25) χρόνια με πρόβλεψη ανανέωσης για άλλα 
εικοσιπέντε...

<>πρωτοβουλίας» θα είναι ασφαλώς καθολική, οριστική 
και μη αναστρέψιμη». Από την πλευρά της, κύκλοι της 
μητροπόλεως διαρρέουν πως και ο Δήμος ΒούΛας, έχει 
λαμβάνειν γύρω στα πέντε στρέμματα, από τη μεγάλη 
έκταση του νοσοκομείου. Εξού, όπως υπογραμμίζουν, 
και το ενδιαφέρον του κ. Κωνσταντέλλου, προκαταβο
λικά να ξεσηκωθεί πριν καλά, καλά, ανέβει στον θρόνο 
του ο Αντώνιος!
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1  Στόχος είναι η άμεση λειτουργία του νοσοκομείου
της Καρπάθου

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 595.06 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στόχος είναι η άμεση λειτουργία 
του νοσοκομείου της Καρπάθου
Όπως επισημαίνει σε ανακοίνωσή του ο διοικητής της 2ης ΥΠΕ Χρήστος Ροϊλός
Από το γραφείο του διοικητή της 
2ης Υγειονομικής Περιφέρειας 
Πειραιώς και Αιγαίου Χρήστου Ροϊ- 
λού. εκδόθηκε η ακόλουθη ανακοί
νωση σχετικά με τη λειτουργία του 
Γενικού Νοσοκομείου Καρπάθου:

«Σε συνέχεια δημοσιευμάτων 
στον Τύπο και δημοσιεύσεων σε 
μέσα κοινωνικής δικτύωσης, κρί
νουμε σκόπιμο να κάνουμε ορισμέ
νες διευκρινίσεις για τη λειτουργία 
του ΓΝ. Καρπάθου, προκειμένου να 
ενημερωθούν σωστά και πλήρως οι 
πολίτες του νησιού.

Μέχρι σήμερα οι υγειονομικές 
ανάγκες του νησιού καλύπτονται 
από το Κέντρο Υγείας Καρπάθου, το 
οποίο στελεχώνεται από τριάντα έξι 
άτομα, που υπάγονται στην 2η Υ.ΠΕ. 
και δύο διασώστες που υπάγονται 
στο ΕΚΑΒ. Πιο αναλυτικά, στο Κ.Υ. 
Καρπάθου υπηρετούν δώδεκα ια
τροί, δέκα υπάλληλοι νοσηλευτικής 
κατεύθυνσης και δεκατέσσερις 
υπάλληλοι λοιπών κλάδων.

Τον επόμενο μήνα δύναται να ξε
κινήσει η λειτουργία του ΓΝ. Καρ
πάθου. Το προσωπικό του Κέντρου 
Υγείας Καρπάθου θα ενταχθεί στο 
νοσοκομείο άμεσα με την έκδοση 
διαπιστωτικής πράξης.

Πέραν του ήδη υπάρχοντος προ
σωπικού και προκειμένου να δια
σφαλιστεί η επαρκής στελέχωση 
και η εύρυθμη λειτουργία του νο
σοκομείου, είμαστε σε διαδικασία 
πρόσληψης μόνιμου ιατρικού προ
σωπικού, όπως επίσης και πρόσλη
ψης τουλάχιστον είκοσι δύο υπαλ
λήλων, λοιπού επικουρικού προσω
πικού, μέσω Πράξης Νομοθετικού 
Περιεχομένου (Π.Ν.Π.).

Έχουν ήδη προκηρυχθεί δεκα
τρείς θέσεις ιατρών Ε.Σ.Υ. για οκτώ 
ειδικότητες από τις 11.02.2020. Δεν 
έχουν υποβληθεί υποψηφιότητες 
σε οκτώ από αυτές τις θέσεις και 
κατά συνέπεια θεωρούνται άγονες.

Οι θέσεις αυτές θα επαναπροκη- 
ρυχθούν. Για τις υπόλοιπες πέντε 
θέσεις, η διαδικασία κρίσεως των 
ιατρών βρίσκεται σε εξέλιξη και 
αναμένεται να έχει ολοκληρωθεί 
έως το τέλος Ιουλίου. Η διαδικασία 
πρόσληψης του λοιπού επικουρι
κού προσωπικού έχει ολοκληρωθεί 
και θα υπογραφούν οι συμβάσεις 
αμέσως μετά την έκδοση της Δια- 
πιστωτικής Πράξης μεταφοράς του 
προσωπικού του Κ.Υ. Καρπάθου στο 
Νοσοκομείο.

Επίσης, το Υπουργείο Υγείας 
προκηρύσσει άμεσα τη θέση Διοι
κητή του Νοσοκομείου ώστε να 
συγκροτηθεί κατόπιν το Διοικητικό 
Συμβούλιο και να καταρτιστεί ο 
προϋπολογισμός αυτού.

Στις 04-03-2020 έγινε η διοικη
τική παραλαβή προς χρήση του νο
σοκομείου. Τις επόμενες ημέρες, 1

και 2 Ιουλίου, έχει προγραμματιστεί 
από τις Κτηριακές Υποδομές ΑΕ 
(φορέας υλοποίησης του έργου), 
παρουσία της αναδόχου του έργου 
εταιρίας ΙΝΤΡΑΚΑΤ, η διενέργεια 
της οριστικής (τεχνικής) παραλαβής 
του έργου, όπου και θα παραστούν 
ο Υποδιοικητής της 2ης Υ.ΠΕ., κ. Π. 
Αλεβίζος και ο Διευθυντής της Ενι
αίας Τεχνικής Υπηρεσίας της 2ης 
ΥΠΕ..

Όσον αφορά τα συστήματα αυτο
ματισμού και λειτουργιών του Νο
σοκομείου έχει ανατεθεί σε εξωτε
ρικούς αναδόχους η τεχνική τους 
υποστήριξη. Από 1η Ιουλίου 2020, 
εκκινεί η πλήρης τεχνική υποστή
ριξη των Ηλεκτρομηχανολογικών 
Εγκαταστάσεων καθώς και η ευ
θύνη λειτουργίας και η μηνιαία 
συντήρηση των δύο ανελκυστήρων. 
Παράλληλα, είναι σε εξέλιξη οι δια

δικασίες ανάθεσης έργου για την 
ετήσια συντήρηση των κεντρικών 
ψυκτικών μονάδων, του ελέγχου 
λειτουργίας και της ετήσιας συντή
ρησης των συστημάτων επεξεργα
σίας νερού και του ελέγχου λει
τουργίας και της συντήρησης του 
βιολογικού καθαρισμού λυμάτων.

Επιπλέον, προχωρούν οι διαδικα
σίες χορήγησης από την Εθνική 
Επιτροπή Ατομικής Ενέργειας 
(ΕΕΑΕ) της άδειας λειτουργίας των 
ακτινολογικών εργαστηρίων (ακτι
νολογικό, ακτινοσκοπικό) κι έχουν 
γίνει όλες οι απαραίτητες ενέργειες 
προκειμένου να εκδοθεί από την 
αρμόδια Πυροσβεστική Υπηρεσία 
Ρόδου το πιστοποιητικό πυροπρο
στασίας του νέου Νοσοκομείου. Και 
οι δύο διαδικασίες αναμένεται να 
έχουν ολοκληρωθεί μέχρι τέλος 
Ιουνίου 2020.

Μέσω ΕΣΠΑ, η Περιφέρεια Νο
τίου Αιγαίου ολοκληρώνει διαγωνι
σμό και έως το τέλος Σεπτεμβρίου 
θα παραληφθεί από το ΓΝ. Καρπά
θου ένα ασθενοφόρο όχημα για την 
κάλυψη των αναγκών του.

Στόχος του Υπουργείου Υγείας 
και της 2ης Υγειονομικής Περιφέ
ρειας είναι η άμεση εκκίνηση λει
τουργίας του ΓΝ. Καρπάθου και η 
συνεχής ενίσχυσή του ώστε να αν- 
ταποκριθεί με πληρότητα και επάρ
κεια στις ανάγκες των κατοίκων της 
Καρπάθου αλλά και των γύρω νη
σιών προσφέροντας ολοκληρωμέ
νες και υψηλού επιπέδου υπηρε
σίες υγείας.

Τηρούμε στο ακέραιο τη δέ
σμευση του Πρωθυπουργού Κυριά
κου Μητσοτάκη για τη λειτουργία 
ενός σύγχρονου λειτουργικού Νο
σοκομείου στην Κάρπαθο».
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1  «Με επισκέψεις και υποσχέσεις δεν θωρακίζονται
υγειονομικά τα νησιά μας, κύριε υπουργέ!»

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 262.11 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Με επισκέψεις και υποσχέσεις δεν θωρακίζονται υγειονομικά ία νησιά μας, κύριε υπουργέ!»
Ο Τομέας Νησιωτικότηταςτου ΜέΡΑ25, ανα
φέρει τα ακόλουθα σε ανακοίνωσή του:

«Πολλές οι επισκέψεις του Υπουργού 
Υγείας στα νησιά αλλά καθημερινές πλέον 
και οι διαμαρτυρίες απόγνωσης δημάρχων, 
τοπικών φορέων και ιατρικών συλλόγων που 
μιλούν για την απαξίωση των δομών υγείας 
στα νησιά μας και για την δικαιολογημένη 
ανασφάλεια που αυτή επιφέρει στους νησιώ
τες μας, ειδικότερα φέτος λόγω των ειδικών 
αναγκών και των αυξημένων κινδύνων.

Στις συνεχείς εκκλήσεις τους προς την κυ
βέρνηση, οι νησιωτικοί φορείς εξακολου
θούν να επισημαίνουν τις τραγικές ελλείψεις 
σε ιατρούς διαφόρων ειδικοτήτων, σε νοση
λευτές, σε ιατρικό εξοπλισμό και ιατρικό 
υλικό τόσο στα αγροτικά και περιφερειακά 
ιατρεία και στα Κέντρα Υγείας όσο ακόμη και 
στα Νοσοκομεία, την ανυπαρξία κινήτρων 
για να καλυφθούν από γιατρούς ακόμη και 
αυτές οι λιγοστές κενές θέσεις που υπάρ
χουν στα νησιά μας, την ανασφάλεια και τον

φόβο που βιώνουν οι νησιώτες μας από την 
ανετοιμότητα των υποδομών τόσο ως προς 
την αντιμετώπιση των πιθανών κρουσμάτων 
κορωνοίού από την έλευση τουριστών όσο 
και ως προς τη δυνατότητα πρόληψης και 
ελέγχου, την ανεπάρκεια σε κινητές και σε 
ταχύπλοες μονάδες υγείας αλλά και σε μέσα 
αεροδιακομιδής, την έλλειψη ρεαλιστικών 
και εφαρμόσιμων υγειονομικών πρωτοκόλ
λων με παροχή σαφών οδηγιών προς επιχει
ρηματίες και εργαζόμενους για την πρόληψη 
και διαχείριση κρουσμάτων κορωνόίού κ.α.

Όλοι ζητούν απεγνωσμένα να γίνουν 
άμεσα οι απαραίτητες προσλήψεις για τη 
στελέχωση και την ενίσχυση των Κέντρων 
Υγείας, των περιφερειακών και των αγροτι
κών ιατρείων και γενικότερα όλων των 
δομών του ΕΣΥ στα νησιά μας. Δυστυχώς 
όμως αποδεικνύεται ότι οι εξαγγελίες και οι 
υποσχέσεις που συνοδεύουν τις επισκέψεις 
του Υπουργού Υγείας στα διάφορα νησιά μας 
δεν αρκούν, ειδικά όταν μένουν απλώς στα 
χαρτιά ή όταν στην καλύτερη περίπτωση με

ταφράζονται απλώς σε προθέσεις προσλή
ψεων και μάλιστα με 12 μήνες ή ακόμα και 
με πολύ μικρότερες συμβάσεις, όπως η 
4μηνη που είδαμε πρόσφατα στο ακριτικό 
μας Καστελόριζο.

Από την άλλη μεριά έχουμε τον ΣΥΡΙΖΑ 
αλλά και το ΚΙΝΑΛ, που αποδόμησαν και 
απαξίωσαν κυριολεκτικά το δημόσιο σύ
στημα υγείας μέσα από τις τεράστιες περι
κοπές των δαπανών για την υγεία που επέ
φεραν τα μνημόνια που εφάρμοσαν, να χύ
νουν τώρα κροκοδείλια δάκρυα και να έχουν 
από πάνω και το θράσος να επιπλήττουν και 
να εγκαλούν την Κυβέρνηση γιατί η Υγεία 
βρίσκεται ακόμη στα επίπεδα που την παρέ
δωσαν!

Την τραγική αυτή κατάσταση που βιώνουν 
τα νησιά μας σε υγειονομικό επίπεδο την 
επιβεβαίωσε η ίδια η κυβέρνηση, κατηγοριο
ποιώντας στην ουσία το ανύπαρκτο έργο της 
σε αυτά, κατατάσσοντας την πλειονότητά 
τους σε ΕΓ και Γ κατηγορίας επικινδυνότητας 
ως προς την προσβασιμότητά τους σε υπο

δομές υγείας και τη δυνατότητά τους για διε
νέργεια ελέγχων για τον κορωνόϊό.

Ήδη από τις αρχές Μαρτίου είχαμε ζητήσει 
ως ΜέΡΑ25, δια του Γραμματέα μας Γιάνη 
Βαρουφάκη, την άμεση πρόσληψη 7.000 για
τρών και νοσοκόμων στο ΕΣΥ σε όλη την 
χώρα, την προμήθεια ιατροφαρμακευτικού 
υλικού αλλά και δομικές υποδομές υγείας, 
τονίζοντας ότι το κόστος τους μπορεί να κα
λυφθεί από τα χρήματα που υπήρχαν από το 
πρωτογενές πλεόνασμα και όχι με νέα δα
νεικά. Σήμερα επανερχόμαστε για ακόμα μία 
φορά ζητώντας να καλυφθούν άμεσα όλες οι 
κενές θέσεις στις δομές υγείας όλων των νη
σιών μας, και για το σκοπό αυτό προτείνουμε 
την θεσμοθέτηση ενός «επιδόματος παραμε
θορίου» της τάξεως των €600, ως κινήτρου 
για την κάλυψη των κενών θέσεων από για
τρούς στα νησιά μας με πληθυσμό κάτω των 
2.000 κατοίκων, ώστε όταν επιτέλους δεήσει 
η κυβέρνηση να προκηρύξει τις θέσεις αυτές 
να υπάρξει το αντίστοιχο ενδιαφέρον από 
τους γιατρούς».
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1  «Τεστ κορονοϊού» στα αεροδρόμια
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 526.08 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» ΕΝΟΨΕΙ ΤΗΣ ΑΦΙΞΗΣ ΤΩΝ ΠΡΩΤΩΝ ΤΟΥΡΙΣΤΩΝ

«Τεστ κορονοιού» στα αεροδρόμια
Στο μικροσκόπιο τα υγειονομικά μέτρα, που έχουν ληφθεί-Αυτοψία Χαρδαλιά στη Σκιάθο 
την ερχόμενη Δευτέρα - Στη Νέα Αγχίαλο ο γ.γ. Πολιτικής Προστασίας Βασίλης Παπαγεωργίου

0 υφυπουργός Πολιτικής Προστασίας Νίκος Χαρδαλιάς την ερχόμενη 
Δευτέρα θα μεταβεί για αυτοψία στο αεροδρόμιο της Σκιάθου, 
ενώ το αεροδρόμιο της Νέας Αγχιάλου θα επισκεφτεί ο γ.γ.
Πολιτικής Προστασίας Βασίλης Παπαγεωργίου

Π
ρόβα τζενεράλε» την ερχό
μενη Δευτέρα για τα υγει
ονομικά μέτρα, που θα 
ισχύουν στα αεροδρόμια της Νέας Αγ- 

χιάλου και της Σκιάθου από την Τετάρτη 
1η Ιουλίου, δύο μέρες μετά, που θα ανοί
ξουν τις πύλες τους για να «υποδεχτούν» 
τους πρώτους τουρίστες από το εξωτε
ρικό. Στο αεροδρόμιο της Σκιάθου θα 
μεταβεί για αυτοψία ο υφυπουργός Πο
λιτικής Προστασίας Νίκος Χαρδαλιάς 
στις 12 το μεσημέρι. Την ίδια ώρα στο 
αεροδρόμιο της Νέας Αγχιάλου θα βρε
θεί ο γενικός γραμματέας Πολιτικής 
Προστασίας Βασίλης Παπαγεωργίου, 
πρώην αρχηγός του Πυροσβεστικού 
Σώματος αντιστράτηγος (ε.α.).

Στόχος της πολιτικής ηγεσίας της Πο
λιτικής Προστασίας είναι να συντονί
σει όλες τις διαδικασίες ασφαλούς 
έναρξης λειτουργίας τους, σε συνερ
γασία με τις κατά τόπους αρμόδιες αρ
χές. Στη Σκιάθο ο κ. Χαρδαλιάς θα 
προεδρεύσει σε σύσκεψη με όλους 
τους εμπλεκόμενους φορείς για τον 
καλύτερο συντονισμό της εφαρμογής 
των μέτρων και πρωτοκόλλων ασφα
λούς λειτουργίας του αερολιμένα, 
ενώ επίσης θα έχει επαφές με τους 
εκπροσώπους του δήμου.
Αντίστοιχη σύσκεψη θα πραγματοποι
ηθεί και στο αεροδρόμιο της Νέας Αγ- 
χιάλου υπάτην προεδρία του κ. Παπα- 
γεωργίου.

Σημειώνεται ότι για όλα τα αεροδρό
μια της χώρας που ανοίγουν την 1η 
Ιουλίου, την ευθύνη θα έχει η ΓΓΠΠ 
και θα υπάρχουν υγειονομικά κλιμά
κια με στελέχη των Ενόπλων Δυνάμε
ων, υπότηνεποπτείατου υφυπουργεί
ου Πολιτικής Προστασίας, με τη συν
δρομή του πυροσβεστικού σώματος 
και της ΕΛ.ΑΣ., καθώς και τη συνεργα
σία του ΓΕΕΘΑ, για τη διενέργεια δειγ
ματοληπτικών ελέγχων για Covidl9 
στους επιβάτες που αναμένονται από 
πτήσεις του εξωτερικού.
Η πρώτη πτήση που θα προσγειωθεί 
στη Ν. Αγχίαλο είναι το επόμενο Σάβ
βατο 4 Ιουλίου από τη Γαλλία με την 
TRANSAVIA FRANCE. Στον αερολιμέ
να της Σκιάθου αντίστοιχα η πρώτη 
πτήση είναιΐη Ιουλίου με πτήση της 
AIR SERBIA, ενώ επίσης το επόμενο 
Σάββατο 4 Ιουλίου θα προσγειωθεί η 
αυστριακή αεροπορική εταιρεία LAU- 
DAMOTION.
«Είμαστε καθ’ όλα έτοιμοι με βάση τις 
οδηγίες που έχουν δοθεί, θα τηρη
θούν απαρέγκλιτα όλα τα μέτρα», δια- 
βεβαιώνουν από την πλευρά τους οι 
Κώστας Ευσταθίου και ΣτέφανοςΛαμ- 
πρόπουλος, που είναι οι υπεύθυνοι 
στα αεροδρόμια Νέας Αγχιάλου και 
Σκιάθου αντίστοιχα. Και οι δύο τους 
τις τελευταίες μέρες είναι κυριολεκτι
κά υπ'ατμόν αναμένοντας τους πρώ
τους τουρίστες από το εξωτερικό που 
θα πατήσουν το πόδι τους επί ελληνι
κού εδάφους, μέσω των δύο περιφε

ρειακών αεροδρομίων.

Σε εφαρμογή τα 
υγειονομικά πρωτόκολλα

Το μεγάλο στοίχημα είναι να γίνει η 
υποδοχή των τουριστών με ασφάλεια 
και γι' αυτό τον λόγο θα πραγματοποι
ούνται δυο διαφορετικές κατηγορίες 
ελέγχων.
Όσοι φτάνουν από αεροδρόμιο που 
είναι εκτός λίστας του Ευρωπαϊκού 
Οργανισμού Μεταφορών, θα ελέγχον
ται δειγματοληπτικά, μόνο κάποιες 
από τις πτήσεις και όχι όλες. Σε αυτή 
την κατηγορία, θα συστήνεται στου 
τουρίστες των πτήσεων να προχω
ρούν σε αυτοπεριορισμό σε ξενοδο
χείο.
Αν το τεστ βνει αρνητικό θα μπορεί να 
συνεχίσει τις διακοπές του, σε περί
πτωση που βγει θετικό, θα πρέπει για 
14 ημέρες να παραμείνει σε ξενοδο
χείο σε καραντίνα.
Η δεύτερη κατηγορία είναι οι επιβά
τες με τουρίστες από Ιταλία, Ισπανία 
και Ολλανδία. Σε αυτές τις περιπτώ
σεις θα ελέγχονται οι επιβάτες των 
πτήσεων και θα ακολουθείται η δειγ
ματοληπτική διαδικασία.

Μέτρα και το προσωπικό
Αυστηρά είναι τα μέτρα και για το προ
σωπικό των αεροδρομίων. Από την 
Fraport Greece που είναι η διαχειρί- 
στρια εταιρεία έχει δοθεί εντολή να

λαμβάνονται στο ακέραιο όλα τα μέ
τρα για τη δημόσια υγεία και να τη
ρούνται στο ακέραιο οι οδηγίες του 
Εθνικού Οργανισμού Δημόσιας Υγεί
ας.
Τα μέτρα αφορούν στο προσωπικό 
που απασχολείται στο αεροδρόμιο κα
θώς και στους επιβάτες που διακι- 
νούνται μέσω των αεροδρομίων Νέας 
Αγχιάλου και Σκιάθου. Όπως πληρο- 
φορήθηκε ο ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ έχουν γί
νει προμήθειες μέσων ατομικής προ
στασίας για το προσωπικό της διαχει- 
ρίστριας εταιρείας (μάσκες, γάντια, 
αντισηπτικά, ρόμπες μιας χρήσης,

σκουφάκια και γυαλιά προστασίας). 
Οι υπάλληλοι ασφαλείας (security) 
στα σημεία ελέγχου επιβατών κατά 
την αναχώρηση φορούν υποχρεωτικά 
μάσκες ενώ η χρήση γαντιών προβλέ- 
πεται ούτως ή άλλως στην πρότυπη 
διαδικασία σε όλα τα αεροδρόμια δια
χείρισης της Fraport Greece. Οι εργα
ζόμενοι στα αεροδρόμια επίσης θα 
προχωρούν αδιάλειπτα σε συστάσεις 
για τήρηση της απόστασης τουλάχι
στον 1,5 μέτρου για τους επιβάτες 
που θα περιμένουν τόσο στον έλεγχο 
όσο και στις πύλες αναχώρησης.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ
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1  Παιδιά 13 ετών στο ΚΕΘΕΑ ΠΙΛΟΤΟΣ για βοήθεια
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-06-2020

Επιφάνεια: 395.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΑΥΞΗΘΗΚΑΝ 20% ΤΑ ΑΤΟΜΑ ΠΟΥ ΔΕΧΤΗΚΑΝ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΤΟ 2019

Παιδιά 13 ετών στο ΚΕΘΕΑ 
ΠΙΛΟΤΟΣ για βοήθεια
/ ^“χοντας κερδίσει ιπ μάχη με τπν πανδημία, τα 

ξ— προγράμματα απεξάρτησης του ΚΕΘΕΑ απευ- 
Ι_θύνουν και φέτος κάλεσμα ενημέρωσης στις 

τοπικές κοινωνίες, με αφορμή τη σημερινή Παγκόσμια 
Ημέρα κατά των Ναρκωτικών στις 26 Ιουνίου.
Σε μια περίοδο όπου οι έννοιες της κοινωνικής απο
στασιοποίησης και της απομόνωσης κυριαρχούν ως 
αναγκαία μέσα ενάντια στην πανδημία, η καμπάνια του 
ΚΕΘΕΑ για τη φετινή Παγκόσμια Ημέρα με σύνθημα 
«Στάσου πλάι μου» έρχεται να θυμίσει ότι η εξάπλωση 
της χρήσης και της εξάρτησης αντιμετωπίζεται με αντί
στροφη προσέγγιση.
Η πρόληψη και η θεραπεία των εξαρτήσεων στηρίζονται 
στην επαφή, την επικοινωνία, τη σύνδεση πρόσωπο με 
πρόσωπο, τη σχέση, το μοίρασμα, την αποδοχή. 
Αντίθετα, πρακτικές και πολιτικές διαχωρισμού, απο
κλεισμού, στιγματισμού, τιμωρίας και καταστολής τραυ
ματίζουν την κοινωνική συνοχή και σπρώχνουν τους 
ανθρώπους που έχουν ανάγκη από βοήθεια βαθύτερα 
στη χρήση και στο περιθώριο.
Για αυτό φέτος την Παγκόσμια Ημέρα κατά των Ναρ
κωτικών, και κάθε μέρα, μειώνουμε τις αποστάσεις, 
στηρίζουμε όσους έχουν «κολλήσει», μεταδίδουμε το 
μήνυμα της αλληλεγγύης.
Το ΚΕΘΕΑ ΠΙΛΟΤΟΣ συνέχισε να επενδύει συστηματικά 
στην ευαίσθητη ηλικία των εφήβων και των νεαρών 
ενηλίκων παρέχοντας εξειδικευμένες υπηρεσίες Πρό
ληψης,Έγκαιρης Παρέμβασης και θεραπείας στους 
ίδιους και στις οικογένειέςτους ήδη ακόμα και από την 
πρώιμη, πρωταρχική φάση εμπλοκής με τη χρήση ου
σιών, την παραβατικότητα, τα «κωλύματα» με το διαδί
κτυο, το αλκοόλ κ.α. Οι παρεμβάσεις έστιασαν τόσο στον 
γενικό πληθυσμό όσο και στο σωφρονιστικό σύστημα 
(Επιμελητεία Ανηλίκων Βόλου,Ίδρυμα Αγωγής Ανηλί

κων Βόλου, Σωφρονιστικό Κατάστημα Κασσαβέτειας), 
τον πληθυσμό των προσφύγων κ.α.
Οι αποδέκτες των υπηρεσιών Έγκαιρης Παρέμβασης 
και Θεραπείας του ΚΕΘΕΑ ΠΙΛΟΤΟΣ το 2019, έφηβοι 
από 13 ετών, ενήλικες, σημαντικοί άλλοι (οικογένεια, 
εργασία, σχολείο κ.α.) αυξήθηκαν κατά 20%, φτάνοντας 
τα 546 άτομα.
Η πρόληψη, η ενημέρωση και η εκπαίδευση του γε
νικού πληθυσμού, των γονέων, των εκπαιδευτικών, 
των φοιτητών και των επαγγελματικών ομάδων συνε
χίζει να αποτελεί καίριο μέλημα του ΚΕΘΕΑ ΠΙΛΟΤΟΣ, 
επενδύοντας στην ανάπτυξη των δικτύων κοινωνικής 
υποστήριξης και των δράσεων και θεσμικών συνερ
γασιών: θεσμοθετημένες ετήσιες συμμετοχές στη 
θεματική εβδομάδα καθώς και στο φεστιβάλ εφηβι
κού και παιδικού βιβλίου. Παρεμβάσεις σε σχολεία με 
θεματικά σχέδια δράσης μέσω του προγράμματος της 
Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Μαγνησίας 
«υποστηρίζω την ελπίδα». Οργάνωση προγραμμάτων 
εκπαίδευσης φοιτητών, εκπαιδευτικών, εισαγγελέων,

στελεχών ΤΟΜΥ κ.α.
Οι αποδέκτεςτων υπηρεσιών ενημέρωσης, ευαισθητο- 
ποίησης και πρόληψης σε διάφορες περιοχές του Νομού 
Μαγνησίας και της Θεσσαλίας ευρύτερα, στη διάρκεια 
του 2019, ανέρχονται συνολικά σε 4.550 άτομα. 
Παράλληλα το ΚΕΘΕΑ ΠΙΛΟΤΟΣ επένδυσε συστηματικά 
στο επιστημονικό και ερευνητικό πεδίο, αναπτύσσο
ντας εκπαιδευτικά εργαλεία, ασκήσεις και παρεμβάσεις, 
βασιζόμενα στη σύγχρονη βιβλιογραφία, ενισχύοντας 
την επιστημονική δανειστική βιβλιοθήκη του και ολο
κληρώνοντας και προβάλλοντας την έρευνα μεγάλης 
κλίμακας σε μαθητές Γυμνασίων της Μαγνησίας σε σχέ
ση με συμπεριφορές και αντιλήψεις τους για τη χρήση 
αλκοόλ, καπνού, ουσιών, διαδικτύου, ηλεκτρονικών 
παιχνιδιών και άλλων. Επίσης συνεχίστηκε το εθελοντι
κό, κοινωνικό και πολιτιστικό έργο του Προγράμματος 
με τις δράσεις κα ι τη βιβλιοθήκη του Στεκιού πολιτισμού 
«Μεταμορφώσεις» και την υποστήριξη και τις δράσεις 
του Συλλόγου φίλων, εθελοντών και οικογένειας.
Στο τέλος του 2019 εγκρίθηκε από την Περιφέρεια 
Θεσσαλίας, η ανάπτυξη μέσω ΕΣΠΑ ΔομήςΈγκαιρης 
Παρέμβασης και βραχείας φιλοξενίας για έφηβους και 
νεαρούς ενήλικες με εξαρτητική συμπεριφορά και τις 
οικογένειές τους που διαβιού ν στο Πήλιο, τις Σποράδες 
καθώς και λοιπές περιοχέςτης Θεσσαλίας. Η δομή προ- 
βλέπεται να ξεκινήσει τη λειτουργία της τον Οκτώβριο 
του 2020, αφού πρώτα γίνουν προσλήψεις νέου προ
σωπικού και ενοικιαστεί κατάλληλο οίκημα.

Τηλέφωνα επικοινωνίας
- Για πληροφορίες και συνεργασίες: Γραμματεία 24210 
23439.
- Για ραντεβού: Συμβουλευτικό Κέντρο 24210 77055.
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1  «Θα συνεχίσειε να παρακολουθείτε απαθείς ή θα
λάβετε μέτρα προστασίας του πληθυσμού»

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 31 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 374.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ ΣΕ ΚΩΣΤΗ ΧΑΤΖΗ ΑΛΚΗ:

«Θα συνεχίσειε να παρακολουθείτε απαθείς 
ή θα λάβετε μέτρα προστασίας του πληθυσμού»

Τ
ο θέμα της καύσης RDF από την 
ΑΓΕΤ και της ανησυχίας που 
επικρατεί στην τοπική κοινωνία 
για τις επιβλαβείς συνέπειες στη 

δημόσια υγεία, θέτει η Περιβαλλοντική 
Πρωτοβουλία Μαγνησίας με επιστολή 
της προς τον υπουργό Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας κ. Κωστή Χατζηδάκη και 
τον γενικό γραμματέα του υπουργείου 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Κώστα 
Αραβώση, ζητώντας να συζητήσουν 
με τους τοπικούς φορείς, κάτι που 
αρνήθηκε η προηγούμενη ηγεσία του 
υπουργείου, προκειμένου να ληφθούν 
αποφάσεις που θα διασφαλίζουν την 
υγεία των πολιτών της πόλης του 
Βόλου.
«0α συνεχίσετε και εσείς να παρακο
λουθείτε απαθείς αυτό που συμβαίνουν 
ή θα αποφασίσετε να λάβετε μέτρα προ
στασίας του πληθυσμού. Είναι δυνατόν 
τα οικονομικά συμφέροντα μιας βιομη
χανίας να είναι πάνω από το κοινωνικό 
σύνολο» επισημαίνουν στην επιστολή 
τουςτα μέλη της Περιβαλλοντικής Πρω
τοβουλίας.
Η επιστολή, μεταξύ άλλων, αναφέρει: 
«Στα συμπεράσματα μελέτης του ΕΜΠ 
Πολυτεχνείου αναφέρεται ότι «δεν απο- 
κλείετα ι ο σχηματισμός διοξινών κα ι άλ

λων χλωριωμένων ιχνοστοιχείων στις 
τσιμεντοβιομηχανίες, κατά την καύση 
RDF», πολύ περισσότερο μάλιστα στην 
περίπτωση της ΑΓΕΤ Βόλου, όπου το 
υλικό αποτελείται σχεδόν στο σύνολό 
του από πλαστικό.
-Σε ανακοίνωσή της η'Ενωση Ελλήνων 
Χημικών αναφέρει ότι «η καύση στε
ρεών αστικών απορριμμάτων (ΑΣΑ) 
εγκυμονεί πολλούς κινδύνους για τη 
δημόσια υγεία, ...η καύση των ΑΣΑ θα 
πρέπει να γίνεται σε εγκαταστάσεις νέας 
τεχνολογίας και όχι σε κλιβάνους παλαι
ού τύπου, ότι ...η καύση των σκουπι- 
διών λειτουργεί ανταγωνιστικά προς την 
ανακύκλωση και ...η μονάδα καύσηςτης 
ΑΓΕΤ πρέπει να είναι σε ικανοποιητική 
απόσταση από κατοικημένες περιοχές. 
-Επιδημιολογική Μελέτη νοσηρότητας 
και θνησιμότητας στον Νομό Μαγνησί

ας, του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας, που 
παρουσιάστηκε στις 6 Φεβρουάριου 
2019 (συνημμένα 3 και 4), δείχνει αυ
ξημένη θνησιμότητα από κακοήθη νεο
πλάσματα, από εγκεφαλικά εμφράγματα 
και εγκεφαλική αθηροσκλήρωση και 
νοσήματα πνευμονικής κυκλοφορίας. 
-Το σύνολο των επιστημονικών φορέ
ων της Μαγνησίας έχουν εκφράσει την 
αντίθεσή τους, όχι μόνο στην καύση 
σκουπιδιών από την ΑΓΕΤ, αλλά και 
στην κατασκευή εργοστασίου παραγω
γής SRF από τον Δήμο Βόλου. Μάλιστα, 
πριν λίγες μέρες και το Περιφερειακό 
Συμβούλιο Θεσσαλίας γνωμοδότησε 
αρνητικά για το εργοστάσιο SRF.
-Πρινλίγες μέρες επίσης, η ερευνητική 
ομάδα Green Your Air του Πανεπιστη
μίου Θεσσαλίας με επικεφαλήςτον κα
θηγητή Πνευμονολογίας κ. Κωνσταντίνο 
Γουργουλιάνη και τον αν. καθηγητή κ. 
Γιώργο Σαχαρίδη, μετά από έναν χρόνο 
έρευνας, διαπίστωσε, στην ατμόσφαιρα 
του Βόλου, υπερβάσεις 200% στα, επι
κίνδυνα για την υγεία, μικροσωματίδια 
ΡΜ 2,5, ως προς τα όρια που έχει θέσει 
ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας (30,03 
μ9/ηη3 αντί 10 μς/ιτθ).
Επίσης ο αριθμός των ημερών που η 
μέση ημερήσια τιμή των ΡΜ2.5 ήταν

πάνω από τα 25 μ9/ιτι3 (ημερήσιο όριο 
του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγείας - η 
ελληνική νομοθεσία δεν έχει ημερήσιο 
όριο) είναι ίσος με 178, που αντιστοιχεί 
στο 48,63% των ημερών του χρόνου!
Τι άλλο θα χρειάζονταν για να κινητο
ποιηθούν οι υπηρεσίεςτου υπουργείου 
σας και του υπουργείου Υγείας για να 
προστατεύσουν την υγεία των πολιτών 
μιας από τις μεγαλύτερες πόλεις της 
χώρας μας, τον Βόλο; θα συνεχίσετε 
και εσείς να παρακολουθείτε απαθείς 
αυτά που συμβαίνουν ή θα αποφασίσετε 
να λάβετε μέτρα προστασίας του πλη
θυσμού. Είναι δυνατόν τα οικονομικά 
συμφέροντα μιας βιομηχανίας να είναι 
πάνω από το κοινωνικό σύνολο. Και ας 
μην τρέφουμε αυταπάτες για τη συνει
σφορά της συγκεκριμένης βιομηχανίας 
στην οικονομία, όταν το κόστος, ακόμα 
και το οικονομικό, στην υγεία των πο
λιτών είναι πολλαπλάσιο, 
θα περιμένουμε να έρθετε άμεσα 
στον Βόλο, για διαβούλευση με τους 
φορείς της περιοχής και ελπίζουμε να 
μην ακολουθήσετε το παράδειγμα του 
προκατόχου σαςκ. Φάμελλου, που, ενώ 
φέρει σοβαρή ευθύνη για τη ρύπανση 
που προέρχεται από την ΑΓΕΤ, φυγο
μάχησε».
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1  ΑΠΟΧΗ ΑΠΟ ΔΕΥΤΕΡΟΓΕΝΕΙΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ ΓΙΑ
ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΕΚΑΒ μεταφορές (όπως εξιτήρια,
επανεξετάσεις, επι ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 30 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020

Επιφάνεια: 81.29 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟΧΗ
ΑΠΟ ΔΕΥΤΕΡΟΓΕΝΕΙΣ
ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ
ΓΙΑ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΕΚΑΒ
Αποχή από δευτερογενείς 
μεταφορές (όπως εξιτήρια, 
επανεξετάσεις, επιστροφές 
από ΤΕΠ, διακομιδές από και 
προς ιδιωτικά διαγνωστικά 
κέντρα) πρόκειται να αρχίσει το 
προσωπικό του ΕΚΑΒ από την 
ερχόμενη Δευτέρα 29 Ιουνίου και 
έως τις 15 Σεπτεμβρίου.
Το προσωπικό του ΕΚΑΒ 
προχώρησε σε αυτή την απόφαση, 
καθώς οι διοικητές των ΥΠΕ 
και των νοσοκομείων δεν 
έχουν βγάλει την προκήρυξη 
για το επικουρικό προσωπικό, 
προκειμένου να γίνουν 
προσλήψεις στα νοσοκομεία.
Οι εργαζόμενοι τονίζουν πως 
οδηγήθηκαν στην αποχή, 
καθώς δίνονται εντολές στα 
πληρώματα - διασώστες του 
ΕΚΑΒ να εκτελούν μεταφορές 
για εξέταση από νοσοκομεία 
προς ιδιωτικά εργαστήρια - 
ιδιωτικά διαγνωστικά κέντρα.
Τα ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ θα 
εξυπηρετούν μόνο τα επείγοντα 
περιστατικά και τους νεφροπαθείς.
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1  Απόστολος Τζιτζικώστας παρέδωσε σήμερα 24 νέες
κλίνες ΜΕΘ για τα νοσοκομεία της Κεντρικής
Μακεδονίας

Πηγή: ΑΝΑΤΡΟΠΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-06-2020
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Απόστολος Τζιτζικώστας παρέδωσε σήμερα 24 νέες κλίνες ΜΕΘ για τα
νοσοκομεία της Κεντρικής Μακεδονίας
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ικοσί τέσσερις νεες 
σύγχρονες κλίνες Μονά
δων Εντατικής Θεραπείας 
(ΜΕΘ) παρέδωσε σήμε
ρα στη διοίκηση της 4ης 
Υγειονομικής Περιφέρειας 
Ελλάδας για τα νοσοκο
μεία της Κεντρικής Μακε
δονίας, ο Περιφερειάρχης 
Απόστολος Τζιτζικώστας.

Στην τελετή παράδοσης, που 
πραγματοποιήθηκε το πρωί 
στο Ιπποκράτειο Νοσοκομείο 
Θεσσαλονίκης, ο κ. Τζιτζι- 
κώστας παρέδωσε τις 24 
πλήρως εξοπλισμένες κλίνες 
ειδικού τύπου, για τις ΜΕΘ 
των νοσοκομείων της Κεντρι
κής Μακεδονίας, ανταποκρι- 
νόμενος στο αίτημα της 4ης 
ΥΠΕ.

Παρόντες ήταν ο Γενικός 
Γραμματέας Υπηρεσιών Υγεί
ας Ιωάννης Κωτσιόπουλος, 
οι Διοικητές της 3η; και 4ης 
ΥΠΕ Παναγιώτης Μπογια- 
τζίδης και Δημήτρης Τσαλι- 
κάκης και ο Διοικητής του 
Ιπποκράτειου Νοσοκομείου 
Νίκος Αντωνάκης.

«Με τις 24 νέες κλίνες ειδι
κού τύπου, ενισχύουμε σημα
ντικά τις Μονάδες Εντατικής 
Θεραπείας των νοσοκομείων 
της Κεντρικής Μακεδονί
ας και εξασφαλίζουμε ότι 
το πραγματικά σπουδαίο

και δύσκολο έργο των για
τρών και των νοσηλευτών 
θα πραγματοποιείται με τις 
καλύτερες δυνατές συνθήκες. 
Στηρίζουμε έτσι στην πράξη 
το έργο σας. Και το ίδιο θα 
συνεχίσου με σταθερά να κά
νουμε και το επόμενο κρίσιμο 
διάστημα, αλλά και μετά, 
γιατί γνωρίζουμε τον αγώνα 
σας, γνωρίζουμε καλά, τις 
σπουδαίες ικανότητές σας, 
την επιστημοσύνη σας και 
ταυτόχρονα πιστεύουμε ότι η 
υγεία είναι το πιο σημαντικό 
αγαθό, στο οποίο θα πρέπει 
όλοι οι συμπολίτες μας να 
έχουν ισότιμη πρόσβαση», 
τόνισε ο Περιφερειάρχης.

0 κ. Τζιτζικώστας ευχαρίστη
σε καί συνεχάρη τη διοίκηση, 
τους γιατρούς, τους νοσηλευ
τές και όλους τους εργαζόμε
νους στο Ιπποκράτειο για το 
έργο τους σε όλη τη διάρκεια 
της υγειονομικής κρίσης από 
την πανδημία του κορονοι
ού. «Η συνεισφορά σας είναι 
τεράστια και η Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας, αλλά 
και εγώ προσωπικά είμαστε 
δίπλα σας, είμαστε πάντα 
έτοιμοι να συνδράμουμε το 
σπουδαίο έργο σας, γιατί για 
εμάς, ήταν, είναι και παραμέ
νει κορυφαία και αδιαπραγ
μάτευτη προτεραιότητα η 
υγεία και η ασφάλεια των 
συμπολιτών και των επισκε

πτών μας. Καί εσείς, οι πραγ
ματικοί ήρωες της πρώτης 
γραμμής, δώσατε αποτε
λεσματικά την πιο μεγάλη 
μάχη, την πρώτη μάχη που 
κερδίσαμε απέναντι στον 
κορωνοιό», επίσήμανε.

Το μήνυμα του κ. Τζιτζικώ- 
σταγίατο επόμενο διάστη
μα ήταν το εξής: «Η πρώτη 
μεγάλη νίκη απέναντι στον 
κορονοιό, σε καμία περίπτω
ση δεν δημιουργεί εφησυ
χασμό. Γιατί τώρα, μπροστά 
μας έχουμε την πιο κρίσιμη 
μάχη. Τη μάχη για να χτίσου
με πάνω σε όσα, όλοι μαζί 
πετύχαμε, τη μάχη για να 
αποφύγουμε τα επικίνδυνα 
πισωγυρίσματα, τη μάχη 
για να ξαναβρούμε σύντομα 
και οριστικά τη ζωή μας. Και 
το πιο σημαντικό όπλο που 
έχουμε είναι η πιστή και απα
ρέγκλιτη τήρηση των υγειο
νομικών πρωτοκόλλων και 
των μέτρων προστασίας από 
όλους. Από τους φορείς, από 
τις επιχειρήσεις, από τους 
πολίτες, από όλους».

Αναφερόμένος στο έργο της 
Περιφέρειας υπογράμμισε 
ότι «ως διοίκηση της Περιφέ
ρειας Κεντρικής Μακεδονίας, 
συνεχίζουμε χωρίς καμία δια
κοπή. Εξασφαλίσαμε και αξι- 
αποιούμε, περισσότερα από 
40 εκατομμύρια ευρώ, για

σύγχρονο εξοπλισμό σε όλα 
τα νοσοκομεία και τα κέντρα 
υγείας της Κεντρικής Μακε
δονίας. Και παράλληλα, στο 
ξεκίνημα της θερινής τουρι
στικής περιόδου, συνεχίζουμε 
τα δωρεάν σεμινάρια για την 
εκπαίδευση στελεχών του
ριστικών επιχειρήσεων στα 
νέα υγειονομικά πρωτόκολ
λα για τον κορονοΐό. Δώσαμε 
μάλιστα παράταση καθώς 
έχουν ήδη υποβληθεί περισ
σότερες από 3.200 αιτήσεις 
και έχουν λάβει την απαιτού- 
μενη εκπαίδευση 400 στελέ
χη τουριστικών καταλυμά
των καί κατασκηνώσεων, τα 
οποία θα αποτελέσουν τους 
υγειονομικούς υπεύθυνους 
ισάριθμων επιχειρήσεων, 
εκπαιδεύοντας με τη σειρά 
τους όλο το προσωπικό των 
επιχειρήσεων. Ο στόχος της 
Περιφέρειας είναι η εκπαί
δευση κάθε ημέρα 200 στελε
χών, ώστε να καλυφθούν στο 
σύνολό τους ol ανάγκες μέχρι 
τις αρχές Ιουλίου. Δεν σταμα
τάμε ούτε λεπτό, συνεχίζουμε 
με την ίδια αποφασιστικότη
τα για να είμαστε αποτελε
σματικοί».

Κλείνοντας ο κ. Τζιτζικώστας 
δήλωσε προς το ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό του 
νοσοκομείου: «Η ελληνική 
κοινωνία σας έχει εμπιστοσύ
νη. Γνωρίζει ότι θα κάνετε το 
καλύτερο, ότι και ως ιατροί 
αλλά πάνω απ’ όλα ως άν
θρωποι, θα κάνετε τα πάντα, 
για κάθε ασθενή, για κάθε 
μία ανθρώπινη ζωή. Μας κά
νετε να νοιώθουμε πιο αισιό
δοξοι, πιο δυνατοί Όλοι μαζί 
θα τα καταφέρουμε».

Οι κ.κ. Κωτσιόπουλος, Τσαλι- 
κάκης και Αντωνάκης ευχα
ρίστησαν τον Περιφερειάρχη 
και την Περιφέρεια για την 
αμέριστη και διαρκή ενίσχυ
ση του έργου τους, με εξο
πλισμό καί μέσα, που δίνουν 
τη δυνατότητα να απολαμ
βάνουν τελικά οι πολίτες 
πιο σύγχρονες καίπίο καλές 
υπηρεσίες υγείας.


	ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
	 Εχίνος: Παρατείνεται για πέντε ημέρες η καραντίνα
	 Αλλαγές στην ολοήμερη λειτουργία νοσοκομείων
	 ΚΟΡΟΝΟΪΟΣ: ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟ Π.Ο.Υ. ΓΙΑ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΣΕ ΣΥΣΚΕΥΕΣ ΟΞΥΓΟΝΟΥ
	 Ο Σάμιουελ πέθανε καθώς δεν είχε... παραπεμπτικό στα επείγοντα
	 Αναγκαία η ενσωμάτωση των ΤΟΜΥ στο ΕΣΥ
	 Καθημερινό φαινόμενο τα «εισαγόμενα» κρούσματα
	 Σήμανε συναγερμό ο ΠΟΥ για την πορεία στην Ευρώπη
	 Ανησυχία στην Καστόρια από νέο κρούσμα έπειτα από 72 μέρες
	 ΠΩΣ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΣΩΣΕΙ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΖΩΕΣ Η ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΚΟΛΧΙΚΙΝΗΣ
	 ΕΝΙΝΣ: «Στον αέρα 1.123 χειρουργεία στο νοσοκομείο Σερρών»!
	 Ξηλώθηκε το ταβάνι και τραυματίστηκε εργαζόμενη!
	 Μοίρασαν ακατάλληλες μάσκες σε σχολεία της Λάρισας!
	 Ή γκρεμίστε το νοσοκομείο ή σκάστε 80 εκατ. ευρώ!
	 Στόχος είναι η άμεση λειτουργία του νοσοκομείου της Καρπάθου
	 «Με επισκέψεις και υποσχέσεις δεν θωρακίζονται υγειονομικά τα νησιά μας, κύριε υπουργέ!»
	 «Τεστ κορονοϊού» στα αεροδρόμια
	 Παιδιά 13 ετών στο ΚΕΘΕΑ ΠΙΛΟΤΟΣ για βοήθεια
	 «Θα συνεχίσειε να παρακολουθείτε απαθείς ή θα λάβετε μέτρα προστασίας του πληθυσμού»
	 ΑΠΟΧΗ ΑΠΟ ΔΕΥΤΕΡΟΓΕΝΕΙΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ ΓΙΑ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΕΚΑΒ μεταφορές (όπως εξιτήρια, επανεξετάσεις, επι ...
	 Απόστολος Τζιτζικώστας παρέδωσε σήμερα 24 νέες κλίνες ΜΕΘ για τα νοσοκομεία της Κεντρικής Μακεδονίας


